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Z á p i s n i c a 

 

z III. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

28.02.2023 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň. Vážené dámy, vážení páni, milí hostia, vážené poslankyne, 

vážení poslanci, dovoľte, aby som vás privítal na III. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto. Poprosím vás o prezentovanie sa. Z dnešného rokovania sa ospravedlnila 

pani poslankyňa Zvarová Bašistová. Pán poslanec Priester príde neskôr. Takže poprosím, prezentuje 

sa. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, konštatujem, sme uznášania 

schopní. 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Prosím o vaše návrhy. Nech sa páči. 

Nech sa páči pán poslanec Djorjdevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne, pán starosta. Dobré ráno všetkým prítomným. 

Navrhujem dnes do návrhovej komisie dve dámy, konkrétne pani Hulmečíkovú a pani Zolnaiovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže, ak nie sú ďalšie návrhy, poprosím hlasujme o návrhu 

pána poslanca Djordjeviča, aby  v návrhovej komisii pracovala pani poslankyňa Hulmečíková a pani 

poslankyňa Zolnaiová. Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 1:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže oznamujem vám, že návrhová komisia bola schválená a bude 

pracovať v zložení: pani poslankyňa Hulmečíková a pani poslankyňa Zolnaiová. Prosím, aby ste 

zaujali miesta.  

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice dnes určujem pani poslankyňu Galdunová 

a pána poslanca Konečného. 

- - - 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, teraz pristúpime k schvaľovaniu 

programu, ktorý bol zverejnený. Najprv budeme hlasovať o bodoch zverejneného programu 

zasadnutia. Takže poprosím teraz návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie.   

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zverejnený program III. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže program bol schválený. Teraz prosím poslancov o prednesenie 

návrhov na vypustenie alebo na zmenu poradia bodov. Nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, pristúpime 

k ďalšej časti schvaľovania programu a tým je doplnenie bodov do programu. Nech sa páči. Pani 

poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Navrhujem, aby sme bod Personálne otázky v komisii kultúrnej 

premenovali na Personálne zmeny komisiách, ako celok, keďže budú aj iné zmeny. Všetky budú. 

Čiže, či redakčná rada, či sociálna, či finančná. Všetky. Preto to navrhujem premenovať na všeobecne 

Personálne zmeny a všetky, ktoré tam budú, tak sa prerokujú. Nový bod budeme samostatne 

schvaľovať? Dobre. Čiže toto mám momentálne.    

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ďalšie návrhy? Ak nie sú, poprosím, pristúpime k hlasovaniu 

o premenovanie bodu podľa návrhu pani poslankyne Hulmečíkovej. Pôvodne bod č. 16 Personálne 

zmeny v komisii kultúry, školstva a športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto by sme premenovali na Všeobecné personálne zmeny v komisiách Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. Hlasujte, prosím, o tejto zmene. 

 

Hlasovanie č. 3:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k návrhom na doplnenie jednotlivých bodov. Takže 

prosím pani poslankyne a pánov poslancov o doplňujúce návrhy k schválenému programu. Pani 

poslankyňa Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Navrhujem bod č. 7 rozdeliť na bod 7.1, to je 

Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktorú 

máme v materiáloch. A bod 7.2 navrhujem nový materiál, nový bod: Návrh na zmenu Zásad 

odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Delím tento 

bod č. 7 kvôli tomu, aby sme nemuseli potom prečíslovávať všetko. Aby sme išli potom už v tom 

režime tak, ako máme. Toľko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak nie sú ďalšie návrhy, prosím hlasujte o tomto návrhu, 

o doplnení bodu v zmysle predloženého návrhu pani poslankyne Hulmečíkovej.  

 

Hlasovanie č. 4:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže tento doplňujúci bod bol doplnený do dnešného programu 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Môžeme pristúpiť k bodu č. 

1.  

- - - 

BOD č. 1 

Voľba prísediacich Okresného súdu Košice I na volebné obdobie 2023 – 2027 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte, aby som aj v rámci tohto bodu privítal medzi nami pani MVDr. 

Beátu Slávikovú, jednu z kandidátok na voľbu prísediacich okresného súdu. Dobrý deň. Vitajte. 

Ďalších kandidátov Mgr. Dušana Jámbora a Silviu Novákovú mi dovoľte ospravedlniť. Takže 
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prítomní tu medzi nami nie sú. Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a dávam 

slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v zmysle § 140 ods. 1 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov volí prísediacich Okresného súdu 

Košice I na volebné obdobie 2023 – 2027 nasledovne: 1. Mgr. Dušan Jámbor,2. Silvia Nováková, 3. 

MVDr. Beáta Sláviková. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. (pozn.: technická porucha pri hlasovaní) Takže 5 

minútovú prestávku si dajme. Pristúpime potom ešte raz k hlasovaniu. 

 

- - - 

5 minútová prestávka 

- - - 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte, aby sme pokračovali. Takže vyhodnotíme si to hlasovanie.  

 

Hlasovanie č. 5:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Dovoľte, aby som pogratuloval pani doktorke 

a ďakujem, že ste prišli. Nasleduje bod č. 2. 

 

- - - 

 

BOD č. 2 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 16.08.2022 do 19.02.2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči. Pani poslankyňa Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Tu sa nedá nič vytknúť, lebo čísla nepustia, keď raz toľko bolo 

priestupkov a sa uskutočnili. Tak určite pracovníci mestskej polície vedia počítať, aj vedia povedať, 

že ktorý priestupok je aký. Ja by som sa skôr obrátila na mestskú políciu vo veci verejného poriadku 

na Rumanovej, kde sa nám začína otepľovať a mládež nám vychádza do ulíc vo večerných hodinách 

a robí nám hluk. Čiže ja by som tak povedala, že preventívne by bolo dobré, aby od štvrtku tá mestská 

polícia po tej desiatej hodine. Jasne, nie do desiatej. Ale po desiatej hodine už vyšla do terénu a sa 

tam troška pozrela, monitorovala to územie, pretože už boli v štvrtok, asi dva týždne dozadu, čo bolo 

teplejšie, už bol nočný hluk a bolo to počuť, nieže ku mne, a bývam dosť ďaleko, ale ešte ďalej, až 

ku kruháču. Takže by som poprosila, keby troška do hľadáčika mestskej polície sa dostala táto 

lokalita.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Zolnaiová, nech sa páči. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Chcela by som využiť príležitosť a poukázať na sústavný 

problém okolo krajského súdu, kde chodia návštevníci mimo návštevných hodín a vyslovene sa 

zdržiavajú v priestoroch pri železnej bráne, a vlastne oslovujú a kričia do väznice. Týmto spôsobom 

komunikujú s väzňami. Je to opakovaný problém, ktorý sa rieši niekoľko rokov. Keďže bývam 

bezprostredne v tom bytovom dome. Viem, že je to problém, na ktorý poukazujú susedia. Volajú často 

aj políciu. Napriek tomu sa s tým veľa nerobí. Mám ale takú informáciu, že keby sme opätovne 

poprosili väzenskú stráž, tak by vedeli robiť ohliadky daného objektu častejšie. Je to väčšinou cez 

víkendy v nedele dopoludnia, alebo ... No, najčastejšie asi v tomto čase. A nie je problém ľudský 
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s týmito návštevníkmi, je len problém s hlukom, ktorý vytvárajú resp. je to počuť na celú ulicu. A je 

to niekoľko hodinové vystúpenie. Tak poprosím, aby ste sa na túto záležitosť pozreli a prípadne nás 

potom informovali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Chcem sa opýtať pána náčelníka. Keďže 

v správe sa uvádza, že prespávajú asociáli aj v blízkosti úradu mestskej časti Staré Mesto, že 

v ktorých konkrétnych miestach, lebo ja som si nevšimol, ale nechodím stade často. Ale v tejto 

súvislosti by som chcel aj poznamenať to, že kedysi sme mali problém na plavárni, keď si pamätá 

pán starosta bývalý, pán Grega, keď sme tam namontovali turnikety, lebo sa chodili bezdomovci 

umývať na záchody. A ja som počul, že sa nám aj tu na úrade taký nešvár rozšíril a že chodia 

vykonávať potrebu. A ja by som nerád teraz, pri zastupiteľstve, keď pôjdem na toaletu, dostal nejakú 

žltačku, keďže považujem sa relatívne za čistotného človeka. A vlastne sa chcem opýtať v tejto 

súvislosti aj vedenia úradu, že ako je zabezpečená vlastne budova tohto úradu, že chodia tu 

bezdomovci, prespal tu človek. Či to zrušenie vrátnika bolo šťastným riešením, alebo či ten kamerový 

systém je napojený na políciu. V podstate nechodím tu sem často natoľko, aby ma to malo do nejakej 

veľkej miery trápiť. Ale skôr prítomní seniori, ktorí chodia denne do denného centra. A tak isto, aj 

v popoludňajších hodinách končia, či tu môžu kadekoho stretnúť. Kolegyňa spomínala, že sa tu 

minule prechádzala dvojica po chodbách, akože pozerajú kancelárie. Nie je to v poriadku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Grega, nech sa páči. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Ja by som nadviazal na ten predchádzajúci príspevok, že treba sa zamyslieť 

niekedy. Treba mať aj vnútornú silu prehodnotiť isté rozhodnutia, ktoré sa možno v danom čase javili 

optimálne z hľadiska šetrenia. Ale myslím si, že tí vrátnici, ktorí tam boli, boli to zväčša dôchodcovia. 

To nebola nejaká veľká čiastka. Jednak sme im trošku pomohli, privyrobili si. A mali prehľad hlavne 

o tom, kto ide do budovy, koľkí ľudia, akí atď. Aj usmernili, keď bolo treba. Bolo potrebné, večer 

skontrolovali telocvičňu a všetky tie priľahlé priestory. Takže bolo to aj z takého bezpečnostného 

hľadiska. A myslím si, že keby tam boli, tak nemuselo aj dôjsť k tomu nešťastiu, keď tu vlastne nejaký 

ten VPP-čkár uhorel atď. Čiže treba sa nad tým zamyslieť a nejakým spôsobom to prehodnotiť. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktikou pán zástupca. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobrý deň. Pán Grega, máte pravdu, treba sa nad tým zamyslieť, 

pretože áno, je to pravda. Ale nie je to tak, že tu chodia každý deň bezdomovci. Ale ja si myslím, že 

aj ten bezdomovec je len človek. Dvakrát sa stalo, že tu prišli. Dole, na tomto, proste si urobili svoju 

potrebu, umyl sa. Nechal za sebou bordel, to je jasné, ale od toho máme upratovačku. Michal, to isté. 

Myslím si, že áno, treba sa nad tým zamyslieť. Dali sme urobiť tabuľku, kde sa každú hodinu zapisuje 

upratovačka, aby keď náhodou niekto príde taký, že proste bude zašpinený trošku, aby sa o to 

postarala. Čiže tie záchody kontrolujeme pravidelne. Chýba tu, áno, tá informačná služba, ako keby 

na začiatku, na vstupe. Čiže treba sa nad tým zamyslieť. Aj vy, ako poslanci, by ste mohli dať do 

návrhu, aby sa to naspäť obnovilo. A ja si myslím, že to bude určite dobre, lebo tým pádom do budovy 

chodia nielen bezdomovci, ale ľudia, čo tu nemajú čo robiť chodia po kadejakých poschodiach hore 

dole, kde nemajú byť. Všetko, ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  
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p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za 

obdobie od 16.08.2022 do 19.02.2023 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 6:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže týmto sme bod č. 2 ukončili. Ďakujem pánovi Trochovi a prajem 

pekný deň. Nasleduje bod č. 3. 

 

- - - 

 

BOD č. 3 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XXIII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 12.09.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. V prvom rade, vážení prítomní poslanci 

a ctená verejnosť, nebudú to žiadne výtky. Budú to moje poznámky, možno rečnícke otázky. Ak 

niekto z kompetentných alebo dotknutých zareaguje, v poriadku. Ak nie, je to tak isto v poriadku. 

chcem sa vyjadriť, keďže som čítal tú správu. Veď ako je zvykom, dobré sa chváli a niektoré veci 

potrebné možno poopraviť, alebo povedať k nim svoj názor. Začnem modernizáciou vnútorného 

dvoru v tzv. Malej Prahe, ihriska a kontajneroviska. Malá Praha, mám takú informáciu, že na tomto 

tzv. stavenisku prebieha štátny stavebný dozor. Neviem, či aj pán štatutár nemá k tomu čo povedať, 

či je dajaké konanie, lebo ja som len mestský poslanec, tiež mi nechodia tu obálky, chodia na mestskú 

časť. Ale keď koná špecializovaný stavebný úrad, tak asi nie je niečo v poriadku. Čiže hovoríme 

A a nepovieme B. Potom ihriská Park Angelinum. Napríklad to betónové ihrisko, ktoré sme ešte 

s pánom Gacíkom pomaly v 2019 iniciovali. A za plánovaných 10 000 sa tam dali nerezové bránky. 

Ani by som to nenazval bránkami, lebo to vyzerá skôr ako workoutový prvok na cvičenie, ktoré 

nemajú sieťky. A tu, pred svedkami, bolo aj pánom Kovácsom sľúbené, že do konca roka budú sieťky 

za tými tzv. „bránami“, aby lopta neublížila nejakému decku, ktoré sa bude hrať na detskom ihrisku, 

ktoré je určené pre hranie malých detí, ktoré je za tým. Tak isto, kontajneroviská. Chcem sa opýtať, 

či sú stále robené bez súhlasu Správy mestskej zelene, alebo mesta Košice. Sú robené na 

parkoviskách. Aj ostatne, pred voľbami, na Braniskovej ulici. Je tu pán Kočiš, mi vie potvrdiť, že 

došlo k vysunutiu kontajneroviska o meter do vozovky a jednoducho tam dochádza k situáciám, keď 

na frekventovanej relatívne Braniskovej ulici musí vozidlo čakať to druhé, nakoľko pod balkónmi, 

resp. nie pod balkónmi, ale pod oknami je pozdĺžne parkovanie vozidiel a táto ulica je obojstranná. 

Potom sa chcem vyjadriť k vete: „Na stretnutí s Tomášom Galom, predstaviteľom Občianskeho 

združenia Active Life, sme dohodli spoluprácu pre rok 2023 – akciu Spoznaj behom Staré Mesto“. Je 

v správe starostu oznámená dohodnutá spolupráca. Ale ja už som to videl v návrhu kultúrnej 

a športovej komisie ako akciu do rozpočtu. Tak ja dačo dohodnem a potom pýtam poslancov 

o peniaze do rozpočtu? Dobre tomu rozumiem? Nemá to tak byť. Poprosím do budúcna z opačného 

konca. Prihlásim sa ešte raz a využijem tri minúty.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Myslím, že to nekomunikujem v útočnom duchu, ale iba konštatujem 

veci. Potom sa dostávame k služobnej ceste, alebo k oficiálnemu pozvaniu do Kyjeva, kde sme 

vycestovali spolu s mojím zástupcom. V prvom rade, sám za seba môžem povedať, nemôžem hovoriť 

za druhých. Ale ak by som dostal pozvanie do Melbourne, alebo do Perthu alebo na Sibír, tiež by som 
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filtroval. Žiaden dišputát, ako sa hovorí. Ale povedzte mi, vážení prítomní, kto ovláda slovenský 

jazyk, či rozumiete tomu, od čoho je odvodené slovo zástupca starostu. Slovo zástupca je odvodené 

od slova zastupovať. Je absolútne neštandardné, ak vycestuje starosta so zástupcom a úrad ostane bez 

vedenia. Samozrejme, veď zamestnanci boli de facto radi. Aspoň na pár dní si vydýchli od údajne 

zlej atmosféry, ktorá tu panuje v posledných dňoch. Ale o tom potom. Ide tu o to, že takýto postup 

nie je správny a priamo v praxi to bolo aplikované na Rade starostov, kde bol poverený zamestnanec, 

čiže nie demokraticky zvolený poslanec, ale ... Nie zvolený poslanec, lebo pán Eperješi, zástupca, je 

zvolený poslanec. On keby bol poverený zastupovaním na Rade starostov, mal by právo hlasovať. 

Bol tam zamestnanec pán Kovács. Nie som si istý, či mal právo hlasovať, ale zrejme v rámci 

rokovacieho poriadku Rady starostov, nie. A v podstate, v poriadku. Bola to pracovná cesta. Veď 

budeme tu mať body, môžeme sa o tom baviť. Ja nemám nič proti rozvíjaniu spolupráce, len 

z hľadiska toho, že kde je Kyjev. No, nie som si celkom istý , že či je to efektivita, lebo ku Košiciam 

na spoluprácu by bol možno vhodnejší nejaký Miskolc alebo Užhorod. Ale dobre, môžeme sa o tom 

baviť. Nie v tomto bode, ale keď bude na to príležitosť inokedy. No, a posledná moja poznámka je 

k tomu, že 1. februára došlo k zmene organizačnej štruktúry miestneho úradu z dôvodu zefektívnenia 

fungovania úradu. No a ja sa chcem opýtať, vážení, že či prijatie nového človeka je to zefektívnenie. 

Lebo to je skôr záťaž. Efektivita znamená kumulácia funkcií. Ja, ak dobre pozerám a sledujem, n ech 

ma kolegyne a kolegovia opravia, ale začiatkom roka odišli z tohto úradu dvaja ľudia, prišli dve 

zamestnankyne a teraz prišiel tretí človek. Ale v podstate ... Hej, tretí človek prišiel. Čiže v podstate 

sa, podľa môjho názoru, zvýšil o jedného. To, že je údajným bývalým zamestnancom nejakej čerpacej 

stanice, je bezpredmetné v tejto veci, ale hovorme o efektivite. Čiže toľko k mojím poznámkam. 

Ostatné, samozrejme to, čo bolo správne a dobré v prospech mestskej časti, úprimne ďakujem. Veď 

samozrejme od toho sme tu, aby sme slúžili ľuďom. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pekne. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Poprosím 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto od XXIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 12.09.2022, v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 7:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 4. 

 

- - - 

 

BOD č. 4 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od II. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 13.12.2022 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Prípadne, ak dovolíte, dám ešte slovo pánovi 

kontrolórovi. Nech sa páči. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Prajem dobrý deň pán starosta, pani poslankyne, poslanci, ostatným. 

Od konania posledného zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, na ňom bolo prijaté jedno 

uznesenie, ktoré si vyžadovalo kontrolu jeho plnenia. Bolo to uznesenie, kde bolo navrhnuté, aby bol 

do najbližšieho zastupiteľstva daný návrh na zmenu všeobecne záväzného nariadenia, ktorý bude 
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umožňovať úľavy pre nízkopríjmové rodiny. Vlastne do tohto zastupiteľstva nie je predložený takýto 

návrh. Ale takýto návrh bol prerokovávaný na komisii zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie 

závislostí, kde vlastne bol prerokovaný dvakrát a je, dá sa povedať, ešte stále v riešení. Má sa aj na 

najbližšej komisii o tomto návrhu všeobecne záväzného nariadenia rokovať.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja sa chcem ospravedlniť kolegom, že som precenil 

ich tempo, alebo možnosti rokovať a nebudem im ukladať tak časovo náročné, myslím tým tri 

mesiace, úlohy. A asi im dám polroka na skomponovanie tých desiatich viet. Nehovorím to vôbec 

sarkasticky, nakoľko mám vedomosti, že tam, alebo do istej miery áno, že tam prebiehajú 

doplňovačky. Zrazu už je tam aktivita v komisii. V poriadku. Len vás chcem poprosiť, kolegovia, aby 

sme stihli ten druhý polrok, lebo potom to už vôbec nebude mať zmysel a potom to už nechajme 

bežať starými cenami. Už keď sa ľudia naučia platiť, už budú platiť. Čiže aj to dávam na zváženie, 

aby sme to stihli do júna schváliť, aby vlastne pri začatí nového školského roka mohli matky 

a ohrozené príjmom rodiny nabehnúť. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Slovo má návrhová komisia. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od II. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

13.12.2022. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 8:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 5.  

 

- - - 

 

BOD č. 5 

Prehľad plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s 

termínom plnenia „stály“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Opäť, nech sa páči, dávam slovo pánovi kontrolórovi. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže vlastne, tak ako každý rok, mám povinnosť podať vlastne 

takýto návrh ako bod programu. Sú to vlastne uznesenia, ktoré boli schvaľované, dá sa povedať, keď 

sa pozrieme, od roku 1992, už tie najstaršie a sú s termínom plnenia „stály“. S tým, že už niekoľko 

krát som aj dával návrh, aj boli niektoré z týchto uznesení zrušené pre ich neaktuálnosť, resp. aj pre 

zmenu právnych noriem upravujúcich oblasť, ktoré nejakým spôsobom zasahovali. Tak isto aj, 

myslím že počas tohto roka, budem aj skrz toho, že sa menia právne predpisy, tak budem dávať 

priebežne tiež návrh na buď zmenu týchto niektorých uznesení, alebo na ich celkové zrušenie. 

Niektorých z týchto uznesení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Chcem sa opýtať pána JUDr. Pillára, či buď nedopatrením, 
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alebo to uznesenie bolo pozastavené, resp. bolo len na časové obdobie, a nemám tú vedomosť. 

Priznám sa, že večer som si už nespomenul, a vyhľadať uznesenie, ktoré bolo v uplynulom volebnom 

období od Ing. Hulmečíkovej približne v znení tom, aby úrad pri jednaniach s orgánmi štátnej 

a verejnej správy. Čiže buď mestská polícia, správa mestskej zelene a podobné oficiálne jednania, 

prizýval poslancov. Máme také uznesenie, alebo bolo len do konca volebného obdobia? V podstate 

sa nič nedeje. Poprípade, kolegyňa Hulmečíková či si spomína, aké to bolo uznesenie. Len 

pripomínam, že bolo také v platnosti. Samozrejme, že bolo v duchu, že odporúča. A keď bude pán 

starosta taký dobrý a samozrejme zváži, že kto bude mať čas, rád sa zúčastní. Nič na tom zlé nevidím. 

Ďakujem. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže momentálne neviem. Čo pozerám, tak sú tam uznesenia 

v určitých oblastiach. Ale z tejto konkrétnej si tiež nepamätám. Keby sme sa potom vedeli s pani 

poslankyňou Hulmečíkovou na to pozrieť, že ktoré uznesenie. Tak môžeme sa na to pozrieť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Myslím si, že nič sa nedeje, pretože intenzívne pripomíname to 

pracovníkom úradu, že nech na to plnenie uznesenia nezabúdajú. Bolo to v minulom volebnom 

období a bolo to formou odporúčania starostu, lebo starostovi úlohy miestne zastupiteľstvo ukladať 

nemôže. Takže bola to táto forma. A nájdeme to uznesenie. Teraz narýchlo som to nenašla. Nájdeme 

ho a sa tam vloží. Lebo ono malo termín „stály“. Proste nie tak, že bolo časovo ohraničené.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uzatváram diskusiu. Dávam slovo návrhovej komisii.  

  

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie prehľad plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto s termínom plnenia „stály“ v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.   

 

Hlasovanie č. 9:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 6.  

 

 

BOD č. 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od II. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo 

dňa 13.12.2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, dávam slovo pánovi kontrolórovi. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže vlastne od konania posledného zastupiteľstva som ukončil dve 

kontroly, resp. jednu kontrolu úplne. Bola kontrola v Múzeu Vojtecha Löfflera. Myslím, že máte dosť 

podrobne v materiáloch túto správu danú. Je, myslím si že, dosť podrobná. Našiel som pri kontrole 

nejaké menšie pochybenia, ktoré ale v priebehu tejto kontroly boli odstránené. Takže vlastne 

v konečnom dôsledku kontrola bola ukončená s tým, že neboli pri ukončení žiadne nedostatky 

zistené. Potom ďalšia kontrola, ktorú som vykonal, tá bola pomerne dosť náročná. Týkala sa vlastne 

situácie, ktorá nastala v Materskej škole Zádielska. Táto kontrola – počas jej výkonu som zistil, že 

tam boli porušené viaceré ustanovenia právnych predpisov a postupy. Z tohto dôvodu táto kontrola, 
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je z nej čiastočná správa z kontroly s tým, že vlastne v súčasnosti v tejto čiastočnej správe som 

oboznámil jednak aj pána starostu, s ním som to prerokoval. Jednak aj s kontrolovaným subjektom 

som prejednal túto správu t. j. zistené nedostatky. A takisto aj mnou navrhované opatrenia, ktoré má 

kontrolovaný subjekt prijať na to, aby boli tieto nedostatky odstránené, aby sa v budúcnosti 

neopakovali. Takže momentálne, keďže sa kontrolovaný subjekt vzdal podania námietok voči tejto 

kontrole, takže súhlasí s jej výsledkami. Tak vlastne bežia termíny na to, aby tieto opatrenia 

kontrolovaný subjekt prijal a oboznámil ma s ich prijatím, a ja som vyhodnotil, či boli  prijaté tak ako 

boli navrhované. Potom budem samozrejme miestne zastupiteľstvo informovať o ukončení kontroly.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Pardón. Pani Hulmečíková, nech 

sa páči.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Na možno predposlednej finančnej komisii sme 

sa bavili o podnájomnej zmluve na Dominikánskom námestí. Poprosili sme hlavného kontrolóra, aby 

sa tejto zmluve venoval. Ale keďže komisia nemá charakter, žeby ukladala na komisii hlavnému 

kontrolórovi nejaké úlohy, tak chcem túto úlohu preniesť do uznesenia. Navrhujem do plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na obdobie I. polroka 

2023. Navrhujem plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie I. doplniť o vykonanie 

kontroly, čítam uznesenie. O vykonanie kontroly z hľadiska dodržania právnych predpisov pri 

uzatváraní Zmluvy o podnájme nebytových priestorov č. 1/2022 medzi Mestskou časťou Košice-

Staré Mesto a spol. DJV s. r. o., IČO: 53 190 289, so sídlom: Repná 31, 040 13 Košice a kontrolu 

ustanovení zmluvy a dohodnutých zmluvných podmienok v nej. Toto je návrh na doplnenie plánu 

kontrolnej činnosti pre hlavného kontrolóra na I. polrok 2023. Lebo o tom vie len určitá skupinka 

ľudí, ktorá je členmi finančnej komisie. Ostatní poslanci nemali tú možnosť, tak nech je to oficiálne 

v pláne kontroly pána hlavného kontrolóra.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Len to chcem doplniť a zároveň 

poprosiť a vyzvať pána kontrolóra, aby sa zameral aj na oprávnenosť uzavretia tejto zmluvy, nakoľko 

mám za to, že pri sumách nad 10 000 za rok, aj keď v uplynulom roku to nie je, ale v roku 2023, 

podľa tejto zmluvy, by to bolo viac ako 10 000 EUR, mal by byť prieskum trhu. A tak isto na 

hospodárnosť uzatvorenia tejto zmluvy, nakoľko priestor sa štvrtý mesiac nevyužíva. A nemáme tuná 

kúrenie, hej, budeme tu v zime. Alebo ja neviem, za chvíľu budeme svietiť s petrolejkami. Ale bude 

sa využívať priestor, ktorý za štyri mesiace stojí mestskú časť, teda využívať, pardón. Bude sa platiť 

priestor, ktorý sme už pomaly 5 000 EUR, a nebol využitý. Čiže oprávnenosť a hospodárnosť 

poprosím. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S príspevkom pán Djordjevič nasleduje. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: V tejto súvislosti, podľa schváleného plánu kontrol, má kontrolór 

mestskej časti v pláne aj skontrolovať zmluvy za rok 2022. Zmluvy, výberové konania, verejné 

obstarávania. Po novom, myslím že v lete alebo v marci, naozaj nechcem tu teraz hovoriť nepresné 

dáta, sa prešlo na inú formu elektronického obstarávania, ktorá je de facto neverejná a majú k nej 

prístup len registrovaní užívatelia, zrejme v registri poskytovateľov služieb pre verejný sektor. Ale 

nie celý rok 2022 to bolo tak. Aj v roku 2022 sme mali dve ihriská zrekonštruované, detské ihriská, 

pričom plán takmer s identickou mapkou sme dostali už v roku 2021 do rúk. A veľmi mi to smrdí 

tým, že tie ihriská boli projektované ... Smrdí. Nie je to správny výraz. Ani podozrenie nie je správny 

výraz, lebo keď má človek podozrenie, ide na políciu. Nie, pán kontrolór. Mám taký len pocit, že 

majú veľmi blízko tie projekty, ktoré mám doma, ktoré nám boli rozdané, na vtedajšej finančnej 
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a stavebnej komisii, k realizácii firmy, ktorá sa jediná zapojila do súťaže. Čiže poprosím, aby ste nás 

informovali, aj poslancov, aj do dátumu, kedy bolo to elektronické obstarávanie, aj o výsledkoch. Za 

bývalého starostu, ale aj na začiatku nového starostu, čiže 2018 – 2022, bolo dobrým zvykom, že pri 

každom verejnom obstarávaní bol napísaný výsledok verejného obstarávania. Bol prílohou materiálu, 

ktorý mohol každý človek dohľadať na internete. To znamená, že tam bola správa, koľko as zapojilo, 

kto je vybraný uchádzač, aké boli cenové ponuky. Zase mám pocit, že pri všetkých väčších zákazkách 

v uplynulom roku bol stále jeden uchádzač, jeden víťaz. Nie je to v poriadku. A teda pocitovo, lebo 

teraz sa naozaj bavme pri tých posledných udalostiach na kraji, budem aj ja veľmi opatrný 

a zdržanlivý v nejakých obvineniach. Ale nie je to celkom štandardné. Som za otvorenú súťaž. Preto 

som uznesením navrhoval, aby mestská časť dávala na Facebook, aby nám to posielali mailom, že sú 

nejaké súťaže. Bolo povedané, že sa nedá. V poriadku. Tak poďme sa baviť do času, keď sa dalo, ako 

to tu chodilo, že verejné obstarávania bolo skryté na štyri odkliky a niekto nemal šajnu. Ale 

zaujímavé, že tie firmy, keď si dáte zoradiť podľa firiem, sa budú opakovať. Len tak na margo, možno 

sa niekto v budúcnosti na to pozrie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže ja, keď môžem na to zareagovať. Tak pokiaľ sa pozriete, hneď 

v ďalšom bode programu, a to je Ročná správa o kontrolnej činnosti. Hneď prvá kontrola verejných 

obstarávaní uskutočnených za rok 2021, tak tam je to aj takýmto spôsobom každé jedno obstarávanie, 

ktoré bolo urobené, tak je tam vlastne takto rozpísané, že koľko bolo oslovených uchádzačov a koľko 

sa nakoniec aj prihlásilo do tejto, keď to bola výzva väčšinou na našom portáli www.kosice-city.sk 

zverejnená. Tak je tam presne, myslím si že uvedené koľko uchádzačov a kto vyhral na základe akej 

ceny. Je to hneď prvá kontrola v ďalšom bode programu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem veľmi pekne. Samozrejme chcem poprosiť pána 

kontrolóra, aby ozaj čo najdetailnejšie rozpisoval pani poslankyniam a pánom poslancom všetky veci, 

aby sme ozaj sa vyhli nejakým zbytočným podozreniam, šumom. Takže verím tomu, že ... A ako 

som, stále budem opakovať. Každý týždeň v stredu od 16.00 do 17.00 hod. som vám k dispozícii. 

Čiže všetky tieto otázky vieme zodpovedať, aj z mojej strany priamo. Budem rád, napriek tomu, že 

doteraz to nikto z vás nevyužil, aby ste využili túto možnosť komunikácie, či už takouto formou alebo 

potom klasicky cez pána kontrolóra. Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja som si nebol istý, či som ja zle pozeral, 

aby každému bolo jasné. V najbližšom bode je takto napísané. Nie sú rozpísané samozrejme, že tie 

ceny pri všetkých. V poriadku. Nie je problém. Ale je tam aspoň počet uchádzačov. To tiež o veľa 

napovedá. Ale je to práve rok 2021. Teraz sa bude robiť rok 2022. V poriadku. Veď, keď je všetko 

v poriadku, tak je v poriadku. To hovorili aj na kraji.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a slovo má návrhová komisia. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže budem čítať prv ten pozmeňujúci 

návrh. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje doplnenie plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie I. polroka 2023 o vykonanie kontroly z hľadiska 

dodržania právnych predpisov pri uzatváraní Zmluvy o podnájme nebytových priestorov č. 1/2022 

medzi Mestskou časťou Košice-Staré Mesto a spol. DJV s. r. o., IČO: 53 190 289, so sídlom: Repná 

31, 040 13 Košice a kontrolu ustanovení zmluvy a dohodnutých zmluvných podmienok v nej.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

http://www.kosice-city.sk/
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Hlasovanie č. 10:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Môžem ďalšie. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie vrátane pozmeňujúceho návrhu Správu o 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie od II. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

13.12.2022. Čiže, to je už uznesenie vrátane toho schváleného pozmeňujúceho.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

  

Hlasovanie č. 11:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom 7.1. 

 

- - - 

 

BOD č. 7.1 

Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice- Staré Mesto za 

rok 2022 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán kontrolór, máte slovo. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže tak ako mi to stanovuje zákon, tak raz ročne mám predkladať 

tzv. ročnú správu z vykonaných kontrol za predchádzajúci rok o kontrolnej činnosti. Takže ja vlastne 

volím ten systém, že v podstate dosť podrobne dávam tie kontroly, ktoré boli vykonané 

v predchádzajúci rok. Takže máte to tam prehľadne v poradí ako boli aj predkladané zastupiteľstvu 

a boli schvaľované jednotlivými uzneseniami správy z kontrol.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Keďže sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu 

a dávam slovo návrhovej komisii.   

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mestskej časti Košice- Staré Mesto za rok 2022.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 12:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Nasleduje bod č. 7.2. 

 

- - - 

 

BOD č. 7.2 

Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladá skupina poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
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Košice-Staré Mesto. Takže otváram diskusiu. Nech sa páči. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Vážené kolegyne, kolegovia, pán starosta, my máme schválené od 

roku 2015 Zásady odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré 

Mesto. Prax ukazuje, že bolo potrebné urobiť niektoré zmeny, tak ako píšem v dôvodovej správe. 

Keďže to nemá dopad na žiaden rozpočet, tak môže to teraz byť prednesené. My už nemáme 

poslanecké dni od roku 2020, preto navrhujem v týchto zásadách bod v § 3 bod 1 vypustiť. Lebo ich 

nemáme, tak zbytočne nám tam budú svietiť. Potom máme, stretávame sa v poslednom čase 

s otázkou, že chce poslanec sa vzdať poslaneckej odmeny, ale nemali sme to právne ošetrené 

v odmeňovacom poriadku. Preto je pripravené vyhlásenie poslanca o vyplácaní odmien, v ktorom je 

presne napísané, že kedy sa vzdáva, na aké obdobie. Musí to predložiť úradu, aby to vedel 

zdokladovať, že nevyplatí odmenu. Preto doplňujeme text do § 3 Písomné vyhlásenie o odmietnutí 

odmeny môže poslanec učiniť aj na určité obdobie, kde vo vyhlásení určí na aký mesiac, resp. mesiace 

nebude poberateľom odmien. Poslanec môže vyhlásením odmietnuť aj časť odmeny a to tak, že 

v písomnom vyhlásení oznámi koľkých % odmeny a v akom mesiaci, resp. mesiacoch nebude 

poberateľom odmien. Písomné vyhlásenie je poslanec povinný doručiť úradu najneskôr v posledný 

pracovný deň kalendárneho mesiaca, keďže sa vtedy uzatvára mesiac. Potom ďalej v § 3 bod 3 máme 

zadefinované odmeny a krátenie odmien za účasť na komisiách. Vieme, že teraz zasadáme, niekedy 

môžem povedať, že stále, alebo máme aj týždňové turnusy, by som to až tak nazvala, že zasadáme 

stále. Každý chodí aj do práce. Niekedy potrebuje ísť aj na dovolenku a kvôli tomu by ukracoval aj 

svoju rodinu, alebo zdravotne sa nedal do poriadku. Takže navrhujem úpravu textu, že z dôvodu 

zadefinovania počtu účasti na zasadnutí príslušných komisií. Čiže tam je úprava. Je tam úprava v bode 

3. Prečítam ho celý, aby každému bolo jasné. Odmena za prácu v komisii miestneho zastupiteľstva 

sa pri neúčasti poslanca na rokovaní komisie kráti o 25%. Poslanecká odmena sa nekráti, ak je 

poslanec práceneschopný a vie túto skutočnosť preukázať. Ak v príslušnom mesiaci zasadá viac 

komisii viac krát, tak poslanec je povinný sa zúčastniť zasadnutia jednej z komisii minimálne 1x, tak 

aby sa odmena nekrátila. Čiže, keď každá komisia bude zasadať päť krát, tak stačí, keď príde raz 

v tom mesiaci na niektorú z komisií. Ďalej je § 3 doplnený o bod 6. Ak je poslanec písomne poverený 

zastupovaním starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto a poberá za výkon tejto funkcie mesačný 

plat, alebo odmenu vo výške vyššej ako je výška poslaneckej odmeny stanovená podľa týchto zásad 

- poverený poslanec nemá nárok na poslaneckú odmenu. Tradíciou v tejto mestskej časti bola 

nepísaná dohoda, že ak je poslanec poverený zastupovaním starostu a poberá plat alebo odmenu za 

výkon zástupcu starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto, tak sa vzdá poslaneckých odmien. Keďže 

toto pravidlo prestalo platiť, tak je to potrebné upraviť v zásadách odmeňovania. Je to aj neúcta voči 

bývalému zástupcovi, ktorý tu bol štyri roky bez nároku na odmenu. Chodil tu, venoval sa tejto 

mestskej časti. Tak nech je to zapracované, táto skutočnosť, aj v odmeňovacom poriadku. 

A navrhujem návrh uznesenia. Schvaľuje zmeny v Zásadách odmeňovania poslancov Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto nasledovne. To čo som hovorila, ten § 3 bod 3 sa 

mení a dopĺňa. Prečítam ho potom v uznesení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

nakoľko je to nový návrh, prvýkrát ho vlastne vidíme, nebol prejednaný na príslušnej komisii, 

poprosím vás, vyhlasujem 15 minútovú prestávku, aby sa k tomu právnici úradu dokázali vyjadriť, 

aby sme zbytočne nediskutovali o niečom, čo nakoniec môže vyjsť, či je v poriadku, nie je právne 

v poriadku. Takže vyhlasujem 15-minútovú prestávku. 

 

- - - 

15 minútová prestávka 

- - - 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, môžeme pokračovať. Takže diskusia 

bola otvorená, pokračujeme v diskusii v bode 7.2. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Bola vyhlásená technická prestávka. 

Môžete nás oboznámiť so závermi vašej porady? Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže dáme slovo nášmu vedúcemu právneho oddelenia. Pán JUDr. Rušin, 

nech sa páči. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho MiÚ: Dobrý deň, vážené dámy, vážení páni, ďakujem za slovo. 

Takže s pánom kontrolórom sme si prešli alebo preštudovali návrh skupiny poslancov miestneho 

zastupiteľstva, teda návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. Pokiaľ ide o odmeňovanie poslancov v meste Košice, teda 

poslancov mestských častí, tak právnym rámcom, ktorý nám upravuje odmeňovanie poslancov, to je 

zákon č. 401/1990 Zb.. teda zákon Slovenskej národnej rady o meste Košice v znení neskorších  

predpisov. Tento zákon nám dáva, resp. kompetenciu rozhodovať o odmenách poslancov, výlučne 

poslancom, a to vo forme zásad odmeňovania poslancov, ktoré si schvaľujú sami. Zákon stanovuje 

jedinú podmienku, a to je, že odmeny poslancov nesmú presiahnuť určitú sumu, a to 10-násobom 

minimálnej mzdy určenej podľa osobitných predpisov. Zároveň chcem uviesť, že poslanecká odmena 

nie je nárokovateľná. To znamená, že mestská časť o zohľadnení činnosti poslancov môže takúto 

odmenu dať, alebo nemusí. Záleží od zásad, aké poslanci schvália. Takže z môjho pohľadu, teda 

z právneho pohľadu, je tento návrh v poriadku. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási, dávam slovo návrhovej komisii. Uzatváram 

diskusiu. Nech sa páči.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zmeny v Zásadách odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto nasledovne: mení  a dopĺňa sa § 3 Zásad odmeňovania poslancov 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto na toto znenie a jednotlivé odseky sa 

prečíslujú tak, aby nasledovali od č. 1. § 3 Krátenie odmien poslancov. Čiže bod 1. Mesačná odmena 

za poslancov sa kráti o 50 %, ak sa poslanec nezúčastnil na poslaneckom dni určenom v poslaneckom 

pláne s výnimkou, ak poslanec zabezpečí za seba náhradu a súlad s uznesením Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 14 zo dňa 10.12.2014. To sa ruší tento bod. Aby 

ste vedeli, že tento sa ruší a tým pádom dôjde k tomu prečíslovaniu, že bod 2. sa stane bodom 1. Tak 

idem ďalej.  Ak sa poslanec nezúčastní na rokovaní miestneho zastupiteľstva, odmena sa poslancovi 

kráti o 50 % za mesiac, v ktorom zasadalo zastupiteľstvo. Poslanecká odmena sa nekráti, ak je 

poslanec práceneschopný a vie túto skutočnosť preukázať. Poslancovi sa kráti odmena o 50 %, ak sa 

na miestnom zastupiteľstve nezúčastnil hlasovania vo výške nad 50% z celkového počtu hlasovaní. 

Ďalší bod v návrhu, ako bod č. 1. Odmena za prácu v komisii miestneho zastupiteľstva sa pri neúčasti 

poslanca na rokovaní komisie kráti o 25%. Poslanecká odmena sa nekráti, ak je poslanec 

práceneschopný a vie túto skutočnosť preukázať. Ak v príslušnom mesiaci zasadá viac komisii viac 

krát,  tak poslanec je povinný sa zúčastniť zasadnutia jednej z komisii minimálne 1x, aby sa odmena 

nekrátila. Ďalší bod 4. Odmena poslanca sa nekráti v prípade ospravedlnenej neúčasti na rokovaní 

zastupiteľstva alebo komisie miestneho zastupiteľstva z dôvodu poverenia a plnenia úloh určených 

miestnym zastupiteľstvom alebo komisiou. V sporných prípadoch o nekrátení Názov: Záväzný 

dokument č. 35/2015 Strana 3 z 3 formulár č.: F027.A odmeny poslanca rozhoduje príslušná komisia, 

ak ide o činnosť v komisii alebo miestne zastupiteľstvo, ak ide o neúčasť na rokovaní miestneho 

zastupiteľstva. Bod č. 5. Odmena nepatrí poslancom, ktorí písomne vyhlásili, že svoj mandát budú 

vykonávať bez odmeny alebo ju odmietli prevziať. Písomné vyhlásenie o odmietnutí odmeny môže 
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poslanec učiniť aj na určité obdobie, kde vo vyhlásení určí na aký mesiac, resp. mesiace nebude 

poberateľom odmien. Poslanec môže vyhlásením odmietnuť aj časť odmeny a to tak, že v písomnom 

vyhlásení oznámi koľkých % odmeny a v akom mesiaci, resp. mesiacoch nebude poberateľom 

odmien. Písomné vyhlásenie je poslanec povinný doručiť úradu najneskôr v posledný pracovný deň 

kalendárneho mesiaca (Príloha 1). Bod č. 6. Ak je poslanec písomne poverený zastupovaním starostu 

mestskej časti Košice-Staré Mesto a poberá za výkon tejto funkcie mesačný plat, alebo odmenu vo 

výške vyššej ako je výška poslaneckej odmeny stanovená podľa týchto zásad - poverený poslanec 

nemá nárok na poslaneckú odmenu. Toto je celý návrh prečítaný v plnom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.   

 

Hlasovanie č. 13:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 8.  

 

- - - 

BOD č. 8 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, nakoľko predmetné VZN, ktoré bolo 

na úrovni mesta, sa vlastne táto problematika presunula opäť na úroveň mestských častí. Takže, keďže 

táto téma bola opäť delegovaná na úroveň jednotlivých mestských častí, sme povinní, alebo je 

samozrejme tým pádom našou snahou v čase myslím od 1.4. mať platné VZN v rámci tejto 

problematiky otváracích hodín a celkovo VZN o prevádzkach v obchode a jednotlivých pravidlách 

času predaja. Je predložený návrh, ktorý z väčšej časti kopíruje a je identický s návrhom, ktorý bol 

doteraz platný. Takže otváram k tomu teraz diskusiu. Nech sa páči. Pani poslankyňa Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ (procedurálne): Dávam procedurálny návrh, keďže som sa dopočula, 

že je na úvahách na meste zo strany mestských poslancov odložiť účinnosť na január 2024 tohto 

návrhu VZN mestskej časti. Tak tým pádom by som navrhovala, aby sme prerušili rokovanie o tomto 

bode.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Je to procedúra, takže ťažko sa mi k tomu vyjadriť. Bola pani poslankyňa 

prihlásená. Videl som, svietilo tam. Takže hlasujte o tomto procedurálnom návrhu pani poslankyne 

Zolnaiovej.  

 

Hlasovanie č. 14:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

   (p. Hulmečíková aklamačne ZA) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže procedurálny návrh bol prijatý. A tým pádom sa k tejto téme 

vrátime, keď to bude ten vhodný čas a aktuálne. Nasleduje bod č. 9. 

 

- - - 

 

BOD č. 9 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 1/2019, 

ktorým sa vydáva Trhový poriadok trhoviska na Dominikánskom námestí 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Materiál je predložený. Skúsim len poukázať na niektoré tie novinky, ktoré 
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sú tam. Tak jednou z tých hlavných, ktoré sú nadefinované v tých materiáloch, je nadefinovanie tejto 

parcely, ktorú tam vidíte podľa priloženej mapky. Jedná sa o to, že potrebujeme, aby aj v týchto 

zónach, a tam ako máme vyčlenené, túto parcelu, ktorú máte možnosť vidieť na tejto mapke, aby sme 

mali presne nadefinované pravidlá tak, aby bolo všetko právne v poriadku. Takže toto je taká 

základná zmena a potom plus sú tam spomínané ešte tie nejaké zmeny boli v časoch predaja. A potom 

verím, že bude diskusia aj o cenách za prenájom stolov. Takže otváram diskusiu. Pani poslankyňa 

Faťolová, nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň. Ďakujem pekne za slovo. Dovolila som sa prihlásiť ako 

prvá. Mám tento návrh preštudovaný a mala by som tu pár otázok, ktoré by som chcela aj sa opýtať, 

aj upresniť, pretože sú tam nejaké nezrovnalosti. Čo sa týka zmeny prevádzkového času, tam sa nám 

zmenil v zimnom období, aj v letnom, čas krátenia. Čiže v zime sa nám kráti prevádzkový čas o ... 

Počkajte, len sa pozriem. Dala som vám materiál aj na stoly. Keď vás poprosím, tak si viete to pozrieť 

priebežne. Skracujeme prevádzku v letnom období o 12 hodín týždenne, v zimnom období o 21 hodín 

týždenne. Čiže z poobedňajších hodín uberáme vlastne prevádzkový čas tým predávajúcim. Z toho 

dôvodu by som chcela sa opýtať, že či tie ceny, ktoré tam sú, mala by som taký návrh, žeby sme 

rozdelili ich na zimné a letné obdobie, aby sme ináč kalkulovali v zimnom období a ináč v letnom. 

Poprípade žeby sme nechali ceny, ktoré boli, tak ako sú, doteraz bežia v tom zimnom období. 

A v letnom by sme zmenili ceny na jeden stôl. Budem mať aj pozmeňujúci návrh. Neviem, či to mám 

konkrétne čítať teraz, alebo chcete k tomu sa vyjadriť? Nápad alebo návrh mám taký, aby sme 

rozdelili zimný a letný čas predaja a tak isto by sme ceny upresnili, ktoré by boli v letnom a v zimnom 

období. A treba sa tam zamerať aj na čas, keď sa zásobuje trhovisko, pretože sme tam uviedli zmenu 

v čase. Poviem príklad. V sobotu od 6:00 hod., ale zásobovanie máme od 7:00 hod. Čiže tam by som 

poprosila aj správcu trhu, ktorý ak tuná je, aby nám povedal, že prečo vlastne skracujeme tie časy 

a ako tam si predstavujeme to zásobovanie, keď o 6:00 hod. už majú predávať, až o 7:00 hod. môžu 

zásobovať. To je hlavne taká táto otázka.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Čas uplynul. Takže nasleduje pán poslanec Priester s faktickou 

na pani poslankyňu.  

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ja by som sa len chcel spýtať v tom predloženom materiáli, že 

tuná je predložené, v tom pozmeňujúcom návrhu, že za celý stôl na mesiac je 165 EUR, ale za 

polovicu je 95 EUR. To mi nevychádza ako polovica. Prečo to teda tak ostalo?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Faťolová, nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ja som vychádzala z týchto údajov, ktoré teraz máme platné vo VZN. 

Tam je to tak isto, že nie je to presne na polovicu. Viem, sa pamätám z minulého obdobia, ako my 

sme schvaľovali už túto prvú zmenu a nešlo to lineárne, aby sa to priamou úmerou rozdelilo napoly 

ako pult. Je tam možno, to by vedel správca trhu povedať, prečo to tak bolo. Nie je to delené napoly. 

Aj doteraz je to tak. Je to nejakým percentom vyjadrené. A ja som vlastne navýšila tú prvú skupinu 

len o 15 % o infláciu z toho dôvodu, že ja som brala naozaj do úvahy to, že skracujeme predsa ten 

čas tým našim predávajúcim, a o dosť. Vychádza to tých 12 hodín na týždeň a 21 hodín na týždeň 

v zime. Tak ako je to tam napísané, ten prvý odstavec pod bodom A., navrhujem zmenu zo 145 EUR 

na 165 EUR – veľký stôl. Tak to bolo vlastne navrhnuté zo strany úradu. Len potom tu tie 

predposledné čiastky som tam zaokrúhlila. A ostatné je bez zmeny vlastne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem pani poslankyni. Chcem len poprosiť, aj do budúcna, pani 

poslankyňa. Na tieto veci slúžia komisie. Miestne zastupiteľstvo, áno, je tu od toho, ale miestne 

zastupiteľstvo má už veci schvaľovať, doplňovať nejaké detaily. A toto je dosť zásadná zmena. Čiže 
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ja by som tiež nerád za každým bodom vyhlasoval prestávky, pretože mne tiež záleží na tom, aby 

sme prijímali veci, ktoré sú prediskutované, sú v poriadku. Takže, bohužiaľ, budeme musieť tým 

pádom tu diskutovať, na pôde miestneho zastupiteľstva. A vidím, že to asi nebolo na tej komisii 

prejednané, lebo vidím podľa reakcií kolegov. Takže nech sa páči pán poslanec Djordjevič 

s faktickou.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. V prvom rade, pán starosta, na ostatnej komisii 

nebolo odsúhlasené to znenie, lebo komisia sa nestotožnila s tým, čo bolo predložené na komisiu 

s tým, že bolo povedané, že sa prepracuje. Ale neboli reflektované tie požiadavky poslancov a bolo 

predložené niečo, čo ... Tento materiál neprešiel komisiou. To je treba si uvedomiť. Nič sa nestalo, 

veď takýto je vývoj. Ja dúfam, že toto nebudem musieť v mestskom zastupiteľstve, teraz keď budeme 

mať VZN o parkovaní, pripomínať, že slúžia komisie na prípravu vecí. Súhlas, že chceme konať 

efektívne. Bude asi potrebná nejaká päť minútová pauza., s týmto sa stotožňujem. Z toho absolútne 

netreba obviňovať úrad alebo starostu. A ani na tých predložených materiáloch netreba nič zlé vidieť. 

Len na odľahčenie poviem, že aj dvojlitrová cola stojí 1,30 EUR a pollitrová 1,20 EUR. Stále sa 

motivuje zákazník kupovať väčšie. Čiže toto je v poriadku, tá polovica stola.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Plne súhlasím. Chcem len upozorniť, že toto je VZN. Toto nie 

je, že hocijaký bod. VZN sa riadi podľa nejakých pravidiel. VZN visí nejaký počet dní na príslušnej 

tabuli a každý z občanov, ale hlavne vás poslancov, má možnosť vlastne dávať návrhy na zmenu 

VZN. Čiže toto vážne je už taká posledná, by som povedal, posledný spôsob. Skôr taký neštandardný, 

aby sa VZN menilo a diskutovalo o týchto zmenách priamo na rokovaní zastupiteľstiev. Na to slúži 

to vyvesenie na tej tabuli v zákonnej lehote, kde v zákonnej lehote každý z vás sa môže k tomu 

vyjadriť a dávať svoje pripomienky. Tak to funguje v každej samospráve, aj na meste, aj na mestskej 

časti. Takže nasleduje pani poslankyňa Hulmečíková s faktickou 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Vážení kolegovia, kolegyne, pán starosta, ak sme chceli 

tento materiál, aby bol vyvesený, poprosili sme úrad na finančnej komisii, aby prepracoval v zmysle 

dohôd, ktoré boli na komisii. Predkladateľ, alebo spracovateľ, tohto všeobecne záväzného nariadenia, 

tejto zmeny, dospel k inému názoru po zasadnutí komisie, že nie tak, ale ináč to pripravia. Čiže 

pripravili to, urobili, vyvesilo sa 15 dní. Ak by sme neboli pristúpili k tomu a boli by sme striktne 

držali zásadu, že nemôžete vyvesiť, dnes sa nemáme o čom baviť. To je tá základná zmena. súhlasili 

sme s tým, nech sa vymení, urobia sa pripomienky ešte, pozrieme sa na trhu, aký máme stav, čo sa 

tam deje. Je zimné obdobie. Čiže pani poslankyňa Faťolová teraz urobila tie zmeny na základe asi 

svojho poznania, pretože všetci sme boli na trhu si to popozerať. Nebudeme si nič nahovárať, že sme 

ani s trhovníkmi nehovorili. Hovorili sme. Počuli sme ich názory. Takže, myslím si, že nerobíme ho 

pre seba to všeobecne záväzné nariadenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže teraz dovoľte, aby som vyhlásil 15 minútovú prestávku, 

aby ste si vydiskutovali tieto témy. O to rýchlejšie, verím, že to pôjde pri hlasovaní. Ďakujem. 

 

- - - 

15 minútová prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím prezentujte sa. Takže prezentovaných 10 poslancov, takže môžeme 

pokračovať v bode č. 9. Pokračujeme v diskusii v bode č. 9. Nech sa páči. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Ja si myslím, samozrejme že to nemá byť nejaký ortieľ 

alebo verdikt, aby došlo aj k refletovaniu inflácie a napĺňaniu príjmovej časti mestskej časti, nakoľko 
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na tie udalosti, ktoré avizoval pán starosta na svojom Facebooku sa nemožno spoliehať. A naozaj tie 

návrhy boli schodkové. Čiže žime v tejto realite, ktorú máme na stole a tie financie, ktoré máme 

naplánované. Takže ja rozumiem aj napĺňaniu príjmovej časti. Na druhej strane, áno, opodstatnené je 

zvýšenie pri nejakom väčšom stole, alebo pri veľkoobchodníkoch. Pri tých malopestovateľoch 

a naozaj tie staré babky, ktoré prídu tu s košíkom hríbov, by som bol naozaj za symbolické poplatky. 

A odovzdám slovo pani Faťolovej, ktorá verím, že už má ceny ujednotené, odkonzultované s vedením 

trhu a že dospejeme k rozumnému kompromisu, ktorý bude akceptovateľný aj pre trhovníkov, 

obyvateľov mestskej časti, pre poslancov, aj pre vedie úradu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa, už asi v zmysle rokovacieho poriadku vám 

nemôžem dať slovo, keďže svietite na červeno. Takže pán poslanec Djordjevič s procedúrou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ospravedlňujem sa, ale zrejme najlepšie bude, ak bude 

čítať pani Faťolová. Takže dávam procedurálny návrh, aby mohla predniesť návrh uznesenia. Čiže 

buď jeden vstup alebo zdvojený.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Myslím, že nebude problém. Nech sa páči. Ale hlasujte už o tomto 

procedurálnom návrhu, keďže bol ... Teraz hlasujeme o procedurálnom návrhu pána poslanca 

Djordjeviča, aby dostala slovo.  

 

Hlasovanie č. 15:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Asi len technicky ste mala tam svietiť na červeno v zmysle 

rokovacieho poriadku. Takže máte slovo. Nech sa páči.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Ďakujem kolegom, s ktorými som si prešla 

tieto údaje a čísla podrobne. Uviedlo nás bližšie do problematiky. Myslím, že už to bude v poriadku 

teraz a bude to v súlade aj s tými časmi otváracími, aj všetkým ostatným. Takže čítam pozmeňujúci 

návrh: Pozmeňujúci návrh poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

k bodu programu č. 9 rokovania Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

konaného dňa 28.02.2023. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje 

pozmeňujúci návrh v tomto znení: 1. v 6 v ods. 2 sa mení a dopĺňa znenie oproti predloženého návrhu 

na nasledovné: 2. Výška predplatného nájomného za použitie plochy trhoviska a nájomného za 

predajné zariadenie je nasledovné: a) v období od 01.04. do 31.10.: za celý stôl na mesiac 165,00 €, 

za ½ stola na mesiac 95,00 €, za celý stôl na 1/2 mesiaca 95,00 €, za celý pult na mesiac  125,00 €, 

za ½ pultu na mesiac 75,00 €, výška denného nájomného, za celý stôl 6,00 €, za ½ stola 3,00 €, za 

celý pult na deň 5,00 €, za ½ pultu na deň 2,50 €, za 1 m2 voľnej plochy 2,50 €, b) v období od 01.11. 

do 31.03.: za celý stôl na mesiac 145,00 €, za ½ stola na mesiac 85,00 €, za celý stôl na 1/2 mesiaca 

85,00 €, za celý pult na mesiac 110,00 €, za ½ pultu na mesiac 65,00 €, výška denného nájomného za 

celý stôl 6,00 €, za ½ stola 3,00 €, za celý pult na deň 5,00 €, za ½ pultu na deň 2,50 €, za 1 m2 voľnej 

plochy 2,50 €. (Zákon  NR SR č. 18/1996 Z. z. o cenách v znení neskorších zmien a predpisov). 2. v 

§ 7 v ods. 1 sa mení znenie oproti predloženého návrhu na nasledovné: 1. Predajný čas na trhovisku 

je od pondelka do nedele nasledovný: a) v období od 01.04. do 31.10.: pondelok – piatok: od 6,00 

hod. do 14,00 hod., sobota: od 6,00 hod. do 14,00 hod., nedeľa a sviatky:  od 7,00 hod. do 14,00 hod. 

b) v období od 01.11. do 31.03.: pondelok – piatok: od 8,00 hod. do 12,00 hod., sobota: od 6,00 hod. 

do 12,00 hod., nedeľa a sviatky: od 8,00 hod. do 12,00 hod. 3. v § 7 v ods. 2 sa mení a dopĺňa znenie 

oproti predloženého návrhu na nasledovné: 2. Zásobovanie trhoviska: a) v období od 01.04. do 31.10.: 

doobeda pondelok – piatok od 6,00 hod. do 7,30 hod., sobota: od 6,00 hod. do 7,30 hod., nedeľa a 

sviatky: od 6,00 hod. do 7,30 hod. Poobede: pondelok – piatok od 14,00 do 15,00 hod., sobota: od 

14,00 do 15,00 hod., nedeľa a sviatky: od 14,00 do 15,00 hod. b) v období od 01.11. do 31.03.: 
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doobeda pondelok – piatok od 6,30 hod. do 8,00 hod., sobota: od 6,30 hod. do 8,00 hod., nedeľa a 

sviatky: od 6,30 hod. do 8,00 hod. Poobede: pondelok – piatok od 12,00 do 13,00 hod., sobota: od 

12,00 do 13,00 hod., nedeľa a sviatky: od 12,00 do 13,00 hod. To je všetko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto nehlási už v rámci diskusie, uzatváram diskusiu 

a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré 

Mesto č. 1/2019, ktorým sa vydáva Trhový poriadok trhoviska na Dominikánskom námestí 

v Košiciach podľa predloženého návrhu a v znení predneseného pozmeňujúceho návrhu.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 16:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 10. 

 

- - - 

 

BOD č. 10 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 3/2019, 

ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach v mestskej 

časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Keďže sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a dávam 

slovo návrhovej komisii. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste Košice v 

znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 3/2019, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na 

trhových miestach v mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 17:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 11. 

 

- - - 

 

BOD č. 11 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 3/2014 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, dávam slovo predkladateľke pani poslankyni Hulmečíkovej.  

 



19 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Tento pozmeňujúci návrh k všeobecne 

záväznému nariadeniu vznikol na základe požiadavky vedúcich jedální, kde chceli upraviť pre 

dospelých stravníkov cenu za jedno jedlo. To bolo na 2,60. Oni mali v decembri, ešte pred zasadnutím 

mestského zastupiteľstva 2,30. Takže prosili upraviť na 2,60. A tento týždeň, keď si prečítali 

všeobecne záväzné nariadenie vyvesené, tak vzniesli ešte požiadavku na doplnenie § 5 bod 1, kde 

sme mali, že „Zamestnanec materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti, alebo iná 

fyzická osoba, uhrádza príspevok na režijné náklady denne na jedno jedlo sumou 1,20“. Doteraz mali 

2,60 a hovoria, že je to strašne vysoké, že si to ani oni neuvedomili. Takže je to veľká suma, že stačia 

režijné náklady 1,20 EUR. Takže z toho dôvodu predkladám pozmeňujúci návrh pre bod 1, kde 

navrhujem úpravu textu: „Stravníci od 15 – 19 rokov“ upraviť na „finančné pásmo B. dospelí 

stravníci“. A text „stredná škola a dospelí stravníci“ upraviť na text „dospelí stravníci“. A druhým 

bodom je doplnenie § 5 bod 1, ktorý bude znieť: „Zamestnanec materskej školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti Košice-Staré Mesto alebo iná fyzická osoba uhrádza príspevok na režijné 

náklady denne na jedno hlavné jedlo sumou 1,20“. Takže dúfajme, že to bude v poriadku. Dohodli 

sme sa, že niekedy v lete ešte sa urobí ďalšie stretnutie na úrovni komisie sociálnej, aby sme si 

prediskutovali ako to bude štartovať na začiatok školského roku. Či to bude postačovať, alebo budú 

potrebné nejaké iné úpravy. Takže hovorili sme, že tak v júni budú pozvaní na komisiu. To sa 

dohodneme potom s pánom predsedom na komisii. Takže toľko k tomu. Čiže dávam návrh na 

uznesenie.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto B. sa uznáša podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste 

Košice v znení neskorších predpisov na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 3/2014 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu 

vrátane so zapracovanými zmenami. Čiže ako celok schvaľujeme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Čiže môžeme to takto zadefinovať, že diskusia bola uzavretá. 

Návrhová komisia práve prečítala návrh uznesenia. Hlasujme, prosím.  

 

Hlasovanie č. 18:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Nasleduje bod č. 12. 

 

- - - 

 

BOD č. 12 

Memorandum o spolupráci medzi Štátnou správou okresu Ševčenkiv v meste Kyjev a mestskou 

časťou Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte mi povedať pár slov, nakoľko v podstate tá dôvodová správa je 

len taká stručná. Budem rád keď, kľudne, keď máte otázky, rád potom aj zodpoviem. Chcem vlastne 

informovať, vážené poslankyne, vážení poslanci, že v zmysle našich, už vyše ročných, aktivít v rámci 

pomoci utečencom z Ukrajiny a v rámci nášho úspešného projektu SOS UKRAJINA 2022 sme boli 

oslovení týmito okresmi. Čiže hovoríme o bode 12., ale ak dovolíte, budem už rozprávať aj o bode č. 

13. V bode 12. sa spomína okres Ševčenkiv. Aby sme správne nazvali. Má byť správny názov 

Ševčensky región mesta Kyjev = Staré Mesto. Čiže je to mestská časť staré mesto mesta Kyjev. Aby 

sme tomu správne rozumeli. To znamená, touto samosprávou sme boli oslovení, pozvaní na návštevu 

tohto ich krásneho mesta a tejto historickej časti mesta Kyjev. Zároveň, ako hovorí bod č. 13, bola 

doručená aj pozvánka z Ľvovskej oblasti. Čiže konkrétne, keď sa bavíme štrukturálne, vlastne 
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hierarchicky, táto druhá pozvánka bola z úrovne Ľvovského kraja. Čiže na úrovni našich krajov. Čiže 

hovoríme o tzv. Ľvovskom kraji. V preklade Ľvovská regionálna štátna správa. To znamená, boli sme 

oslovení priamo, keď to nazvem našim slovníkom, županom tohto Ľvovského kraja. A na druhej 

strane starostom mestskej časti staré mesto mesta Kyjev. Len stručne by som vás rád informoval, že 

mestská staré mesto mesta Kyjev má približne počet obyvateľov, len tak ako na všeobecný rozhľad 

a porovnanie, 230 000 obyvateľov. Len táto mestská časť. Samozrejme, že ich problémy v súčasnosti 

nemusím vysvetľovať. Čiže predpokladám, že každému je jasné, o čom bola táto návšteva a čomu 

hlavne sme sa venovali, a to je samozrejme prehlbovanie tejto pomoci a naďalej hľadanie spôsobov 

ako môžeme my, ako mestská časť, pomôcť tomuto ťažko skúšanému regiónu, či už jednému alebo 

druhému. Tie rozdiely predpokladám evidujete. Kyjev ako taký je vlastne v neustálom vojnovom 

ohrození. Pri našej návšteve sme boli svedkami, že áno, že stále v zákopoch sú vždy v strehu títo 

vojaci a vlastne je tam maximálna pohotovosť aj na jednotlivých uliciach v podobe rôznych check-

point a podobne, ktoré samozrejme chránia tie veľvyslanectvá v samotnom meste Kyjev. Zároveň 

sme navštívili, naši, verím tomu, že noví priatelia, nám poukazovali okolie Kyjeva. Čiže konkrétne 

boje smerom do oblasti Irpiň a Buči, kde vlastne boli nám ukázané tieto miesta, kde sa udiali tieto 

tragické udalosti. A predtým v rámci našej návštevy sme navštívili samozrejme Ľvovský región, kde 

na úrovni župana, čiže predsedu kraja Ľvov sme tak isto rokovali o možnostiach spolupráce po 

stránke, ktorá je aj vymenovaná. Po každej stránke, či už kultúry alebo rôznych iných oblastí. Je to 

nadefinované v tom návrhu memoranda. Takže po stránke rozvíjania vzťahov si myslím, že je to 

veľmi dobrý partner. A budem rád, keď v tomto bude aj podpora miestneho zastupiteľstva, aby sme 

túto spoluprácu naďalej rozvíjali. Ako aj posledné dni ukazujú, určite má to zmysel. A aj teraz 

narážam na konkrétne chystanú výzvu prostredníctvom MIRRI, kde aj takéto partnerstvo, s takýmito 

partnermi, určite do budúcna má zmysel. A v praxi nám ukazuje, že hoci sme to nerobili logicky 

preto. Všetci sme to, verím, pomáhali sme, robili sme zo srdca. A ani sme určite netušili, že budú 

takéto možnosti prefinancovania zo strany, ani nie tak vlády, lebo toto, sa chystajú tieto financie 

prostredníctvom MIRRI. Samozrejme, to sú európske peniaze. A toto sú len jednotlivé znaky toho, 

že ozaj, oproti COVID, mám pocit, že v súvislosti s touto utečeneckou krízou, nebudeme takto 

stratoví ako sme boli pri pandémii. Ale tam samozrejme to bolo trošku zamotané, keďže tie financie 

prúdili cez mesto a nejako nedošli všetky cez to mesto na úroveň mestských častí, ako mali. Takže 

pevne verím, že teraz tým, že ten systém je nastavený inak, tak budeme môcť si povedať, že ozaj tieto 

naše všetky náklady a starosti, energie a čas, ktorý sme venovali doteraz a ešte budeme venovať týmto 

utečencom a s tým súvisiacich problémov, že nám pokryjú tieto finančné dotácie. Ešte raz ďakujem 

a otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Najprv veľmi stručne, však každý vie 

čítať, ale ctení hostia nemajú materiál priamo pred nosom. Je to v poriadku, štandardná forma 

memoranda. Len chcem upozorniť, že napríklad je tu záväzok spolupráce. Čiže sa zaväzujú prispievať 

na spoluprácu pri realizácii spoločných vzdelávacích projektov na úrovni detí a predškolské veku. 

Ako, nie sú to nejaké prudké záväzky, ale to také - vedenie medzinárodných seminárov. Čiže 

v podstate, keď ten projekt bude živý, tak tam bude musieť byť tvorba. A umeleckých večerov, 

výstav. Neviem koľko je táto oblasť kilometrov. Myslím, že pár stovák to bude. Ale nechcem byť 

úplne nekonštruktívny. Aj mesto Košice malo s Hočiminovým mestom partnerstvo. Čiže dneska sa 

lieta. Ako toto tu nevidím obrovský problém. Problém vidím v tom, že v krajine je vojnový konflikt. 

Problém vidím v šití horúcou ihlou. Zatiaľ si pomôžem pomôckou. Aj budem čítať status pána Mikolu 

Povorznika, ktorý hovorí o tom, že pri stretnutí so starostom, zástupcom primátora Kodane a s naším 

starostom, hovorili o posilnení spolupráce a potrebe pomoci partnerov pri rehabilitácii veteránov 

a vojnou postihnutých detí. Čiže to je v podstate len to, že by v tých Košiciach došlo naozaj 

k zvýšeniu, ak by aj táto spolupráca fungovala a tak viacej tých veteránov by sa tu prišlo 

rehabilitovať, a vojnou postihnutých detí. Aspoň podľa toho statusu. No, ale čo ma viac na tom statuse 

zaujíma. To by som bol rád, aby som dostal čestnú odpoveď aj od starostu, aj do zástupcu, že tento 
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pán na svojom statuse tvrdí, že 16. februára podpísali okres Košice Staré Mesto a okres Ševčenko 

memorandum o spolupráci. Podpísali. Podpísali, pre mňa, aj keď je to Google translate z ukrajinčiny. 

Znamená, že obe strany. Tak by som chcel, pán zástupca, alebo pán starosta, aby ste nám čestne 

povedali, že či memorandum je obojstranne podpísané, poprípade nám ho ukázali. Ak je jednou 

stranou podpísané, ja veľmi rád dám návrh na tú prestávku a počkáme si, kým ho zhora donesiete, ak 

bude len jednou stranou podpísané. Ale ide o to, že či nejdeme niečo antidatovať, čo nemám rád. 

A verte, že dneska sa dá dostať aj k telefónnemu číslu tejto inštitúcie a overiť si to. Čiže nerád by 

som bol. Bol by som rád, keby ste nám povedali. A ešte aj pani kolegyni Zolnaiovej by som sa chcel 

spýtať, lebo pán starosta pred chvíľou pani Faťolovú poučil, že materiály majú prechádzať komisiou. 

Keďže ide o kultúru a školstvo, či ten materiál bol prejednaný v jej komisii. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S procedurálnym návrhom pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (procedurálne): Myslím si, že všetci sme tu za pomoc Ukrajine, len znova 

tento bod nebol prejednaný na patričných komisiách a preto vlastne dávam návrh, aby sa tento bod 

prerušil a presunul na ďalšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva a aby išiel cez komisiu kultúry, lebo 

podľa predloženého dokumentu, najmä tá komisia kultúry by sa teda o tom mala poradiť a dať nejaké 

stanovisko zastupiteľstvu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujeme o procedurálnom návrhu pán Priestera.  

 

Hlasovanie č. 19:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Táto procedúra bola prijatá. Takže téma bude pokračovať na komisii.  

Týmto uzatváram bod č. 12 a prechádzame k bodu č. 13. 

 

- - - 

 

BOD č. 13 

Memorandum o spolupráci medzi Ľvovskou regionálnou štátnou správou a mestskou časťou 

Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja by som chcel poprosiť pána kolegu, pána 

poslanca Priestera, ak bude obdobne postupoval, aby trochu počkal. Nejdeme zase tu robiť ani 

inkvizičný súd, ani hon na čarodejnice. Vidíte, že aj ja pristupujem k vedeniu a k ostatným kolegom 

bez zbytočných prejavov emócií. Sme tu všetci kolegovia, máme vychádzať. A ak nemáme rovnaké 

názory, aj keď sú totálne diametrálne o 180 stupňov odlišné, častokrát forma podania závisí od toho, 

čo si tí ľudia o nás pomyslia. Nemáme byť nepriatelia, máme byť korektní oponenti. Poprosím 

kolegu, aby počkal. A podobne, ako v tomto prípade, by som bol rád, ak by ... Tu mi prišla fotografia, 

lebo pána starostu na Facebooku ja nemám, aj keď má akože oficiálny profil. A vlastne tam bolo 15. 

februára napísané z jeho strany, že po podpise memoranda. Nie je to samozrejme z toho jasne 

vyplývajúce, či to memorandum podpísal. Po podpise memoranda sa presúvame z Ľvova. Tak to bolo 

v screenshote. Čiže dajme prosím priestor na to, aby sme sa dozvedeli, že či to memorandum je 

podpísané, alebo je podpísané jednou stranou. Nemá tu zmysel, aby sme sa kvôli tej veci, aj keď je 

podpísaná, nejak hádali. Môžeme si to vytknúť, môžeme povedať svoj názor, že nemajú veci 

fungovať, ale ja nechcem žiť v podozrení. Možno tentokrát krivdím. A ja chcem vedieť, či krivdím. 

A keď krivdím, ja som ochotný sa ospravedlniť. Prepáčte, krivdil som. Len mi, prosím vás, páni 
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povedzte, preto ešte pán kolega počkajte, že či to memorandum je obojstranne podpísané, a aspoň 

jednostranne. Buďte takí dobrí. Verejne vás vyzývam. Prosím, povedzte nám to. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. V prvom rade chcem povedať, že si myslím, že 

je to skvelý počin nadviazať spoluprácu s Ukrajinou. Prečítala som si jedno aj druhé memorandum. 

Teraz pán starosta vysvetlil, že jedno je s mestskou časťou a jedno je s krajom, čo teda som netušila, 

lebo som sa chcela opýtať, že to kyjevské je rozpracované pomerne podrobne. Už sú tam kategórie, 

možnosti spolupráce. To ľvovské je také oveľa všeobecnejšie. Napriek tomu, že si myslím, že ten 

Ľvov je oveľa bližšie, aj ja som tam bola osobne niekoľkokrát a priamo tam poznám aj ľudí z kultúry. 

Takže, ak by to bolo tak, že možno do toho memoranda vstúpiť, že nie je podpísané v tej podobe, 

v akej je, tak si naozaj myslím, že aj na komisii kultúry by sme ešte možno tam vedeli priamo pridať 

body spolupráce a možno už nejaké oveľa konkrétnejšie. Takže som rada, ak sa to teda posunie a bude 

šanca ešte o tých memorandách rozprávať a vstúpiť do nich, a niektoré veci doplniť. Nie opraviť, 

doplniť, lebo si naozaj myslím, že nájdeme viacej možností nejakých styčných bodov a možno naozaj 

aj konkrétnejších ľudí, konkrétnejšie organizácie, kde by sme vedeli spolupracovať. Takže toto vo 

všeobecnosti. A teda uvítam, ak sa to vráti na komisiu kultúry táto téma a budeme o nej hovoriť. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Nechcem oberať nikoho 

o zbytočné tri minúty vstupu. Ale nehrajme slepú babu, prosím vás. Je to jednoduchá otázka. Je 

podpísané memorandum alebo nie? Nie? Viete nám vysvetliť potom, prečo sú takto napísané tie 

vstupy aj z vašej strany, aj zo strany tohto kolegu?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec, ja neriešim vaše statusy. Poprosím, neriešte vy moje. Myslím 

si, že všetci dobre vieme, aký je postup. A ja budem rád, keď na komisii si povieme, presne 

nadefinujeme, tak ako pani poslankyňa povedala, v akých oblastiach, čo budeme spoločne robiť. 

A následne to bude musieť byť preložené do ukrajinčiny, do angličtiny, overené notárom a podpísané. 

Takže snáď si tu niekto nemyslí, že niečo bez týchto krokov by mohlo byť niečo platné, podpísané 

a neviem čo. Takže, vážne, prestaňme už akože sa upodozrievať, a vážne, si dôverujme. A hlavne, 

nerobme si hanbu pred svetom. To vás chcem, milí kolegovia, poprosiť. Pretože toto sú tak dôležití 

a tak veľkí partneri. Ktorá iná mestská časť alebo obec sa môže pochváliť týmto, že rozvíja takýto 

vzťah s krajom v rámci Ukrajiny. Potom so samotnou mestskou časťou, najdôležitejšou mestskou 

časťou jedného dôležitého mesta Kyjev. Tak vážne, nemyslím, že je na mieste tuto teraz robiť nejaké 

konšpirácie. Poďme hľadať cestu ozaj ako vieme túto spoluprácu rozvíjať. Hlavne pomôcť my im, 

ale samozrejme aj oni nám. Verím tomu a verím, že ako tu všetci sedíme, už je blízko doba kedy sa 

budeme baviť ako bude treba túto krajinu vlastne nanovo budovať. A budeme súčasťou týchto 

projektov, štruktúr a zoskupení ako možno jediná mestská časť, alebo možno ako jediná obec v rámci 

Východného Slovenska, ktorá tu má šancu niečo v tomto smere budovať. Tak vás pekne prosím, 

nechajte žabomyšie vojny a ozaj skúsme sa spoločne povzniesť a hľadať ozaj z dlhodobého hľadiska 

priority. A toto, si myslím, že je jedna z nich. Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pán starosta, nie sú to žiadne žabomyšie vojny. Sú to legitímne otázky. 

Vy hovoríte o nejakom budovaní, pritom neviete opraviť kolo detského ihriska Park Angelinum 5 

rokov. Hej? A vy idete budovať Ukrajinu. Trochu pristánte v realite. A poďme sa baviť o tom, čo 

vám vyčítame my ostatní piaty rok, nový kolegovia štvrtý mesiac. Pán zástupca povedal, že sa zlepší 

komunikácia a že sa tým pádom zlepšia vzťahy. Stále táto ponuka, minimálne z mojej strany, platí. 

Je pravda, že starosta povedal, že príďte sa v stredu ku mne baviť. OK. A ja som ochotný sa 
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o čokoľvek sa na svete staviť, že keby sme tam boli v stredu, tak by nám nepovedal, že o týždeň ide 

niekde na Ukrajinu. Neviem ako dlho ste si túto cestu plánoval. Ale napríklad kultúrna komisia bola 

20. februára. Hej? Pred pár dňami. Čiže urobíte niečo, potom poviete, nech sa nestarám do vášho 

Facebooku. Ste štatutár najstaršej mestskej časti pomaly na Slovensku. Ste verejný činiteľ. Máte 

verejný profil. Fanpage, ako starosta, využívate v minimálnej podobe. Všetky v podstate vaše 

aktivity, ako starosta, dávate cez svoj súkromný profil. Minimálne média a verejnosť tento profil Igor 

Petrovčik. Absolútne teraz nebavme sa o nejakom sledovaní, však je viditeľný ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec, odoberám vám slovo, lebo nerozprávate k téme. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Rozprávam k téme, pán starosta.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ako to súvisí toto s témou? 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Že ste urobili, že ste napísali, že ste podpísali memorandum. Vy 

zavádzate verejnosť, zavádzate poslancov. Nikoho ste sa nespýtali na splnomocnenie na to, aby ste 

niekam išli. Idete. Dáte výstup, že sa podpísalo. A od poslancov chcete teraz, aby vám to dneska 

antidatovo zlegalizovali. Ja sa pýtam. Prečo? Antidatovo. Áno. Lebo férové bolo ísť do komisie, 

memorandum, vycestovať, vrátiť sa, mať zastupiteľstvo. Ja neviem. Pozerám na kolegov. Podľa mňa, 

z trinástich poslancov jedenásť nevedelo, že sa nejaká služobná cesta ide odohrať. Schváli sa to. 

Lenže tak ako kolegovia povedali, jednak v komisii má to byť prejednané. A slušne som sa len pýtal, 

že čo má ten Facebook znamenať. Ja som nepovedal, že ste urobil niečo zlé. Ale takáto odpoveď, že 

nesledujte môj Facebook, alebo nemá vás čo zaujímať, nie je vhodná. Lebo vy ste tam nedal, že ste 

bol na výlete s rodinou. Vy ste tam dal, že ste podpísali memorandum v mene mestskej časti, ktorá 

sa má týka, ktorú zastupujem ako volený predstaviteľ. To je celé. Ja vás neurážam. Ja netvrdím, že 

ste zrobil nejakú zlú vec. Ja hovorím, že tu prišlo k nejakému informačnému nedostatku. To je celé. 

Nič iné, nič viac, nič menej. Ja hovorím. Takéto veci nemajú slúžiť k tomu, aby sme sa urážali. 

Nemyslel som to tak. Je to malá výtka, nič iné. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Memorandum, je to pekná, je to obojstranný vzťah 

dvoch inštitúcií. Ja len by som sa chcela opýtať. Čítam tú náplň, v čom bude spočívať toto 

memorandum, aktivity, ktoré by sme asi vyvíjali medzi sebou. A chcem sa opýtať. Skade budeme 

mať finančné krytie na to? Či sú na to nejaké peniaze, pretože tuná sa píše o školeniach, o výmene 

jednej strany s druhou ohľadom školstva, športu, aktivít. Tak ja len tú jednu otázku mám. Skade na 

to peniažky?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej. Ďakujem za otázku. Zodpoviem, myslím že dosť vyčerpávajúco. Je 

všeobecne známe, ako naša mestská časť, koľko vlastne, do akej miery pomohla materiálne 

ukrajinským utečencom, potom priamo na Ukrajine ľuďom. Koľko pretieklo transparentným účtom 

mestskej časti financií. Do akej miery táto mestská časť, ako sme pomáhali všetkým, ktorí to 

potrebovali v tých najťažších chvíľach. A hlavne sme boli tí prví, najrýchlejší, lebo kto rýchlo dáva, 

dvakrát dáva. Ale to je všeobecne známe, čiže k tomu sa už nebudem vracať. Teraz k budúcnosti. Je 

všeobecne známe, že v najbližších dňoch vyjde výzva v rámci MIRRI na refundáciu nákladov 

v súvislosti s Ukrajinou. A toto je moja, pani poslankyňa, odpoveď na vašu otázku, kto to zaplatí 

a ako to budeme financovať. Prepáčte. Naša mestská časť dostane, vyzerá, keď všetko dobre dopadne, 

rekordnú sumu. Rekordnú sumu. A nechcem tu hovoriť o výškach, keďže ako sa vraví, ešte nič nie 

je isté. Na to sú výzvy, aby sme na nich reagovali. A až keď budeme úspešní, potom sa môžeme 

chváliť a potom môžeme si povedať. Takže toto je moja odpoveď, z čoho a ako to zakomponujeme 
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do rozpočtu. Lebo si myslím, že keď sa nám podarí úspešne zapojiť do tejto výzvy a my budeme 

povinní, nie že si zmyslíme, že pre nás téma Ukrajina skončila. Pre nás ešte len práveže začína. Takže 

si treba uvedomiť, že načo aj tieto financie budú určené. Ale zároveň samozrejme sú na pokrytie 

nákladov. To znamená, za to všetko, čo sme my a za čo sa chcem poďakovať hlavne pracovníkom 

úradu, aj miestnym poslancom. Všetci, ktorí aktívne ste sa podieľali na tom, že sme dokázali to, čo 

sme dokázali. A máme byť na čo hrdí. A už to dosť, myslím si, že inštitúcií a dôležitých osôb ocenilo. 

A ako sa vraví, doma nikto nie je prorokom. Takže, bohužiaľ, skôr to oceňujú ľudia spoza hraníc 

a inštitúcie spoza hraníc. A napríklad táto výzva je tak isto jedným z dôkazov. Takže to je moja 

odpoveď. Pán Grega, kľudne si točte. Pán Grega točí? (pozn.: diskusia mimo záznam) Poprosím, pán 

Grega, keď robíte nahrávku na svoj mobil, aspoň povedzte. Načo sa skrývate? Veď to treba povedať. 

Ja s tým nemám problém. A tento prenos ide vonku, čiže netreba si nahrávať na mobil. Vážne, pán 

Grega, buďme trošku, udržme sa. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič s faktickou.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Vidíte, ja musím zniesť aj natáčanie v nočných uliciach, ale 

dobre. Som sa zasmial. Viete, chcem odpovedať pani Faťolovej, že memorandá nemusia byť finančne 

kryté. (pozn.: diskusia mimo záznam)  Hej. Nebuďte taká podráždená pani kolegyňa. Naozaj, kľud, 

už končíme za chvíľu. Nemusia byť kryté. To nie sú právne záväzné. Hej? Čiže v podstate, keď budú 

v rozpočte peniaze, sa urobia. Pánovi Petrovčikovi vlastne chcem povedať, alebo pánovi starostovi, 

že je pravda čo povedal. To úsilie jeho bolo, bezosporne, aj zamestnancov, ale hovoril o nákladoch. 

Ale vy ste mali v podstate len také, teraz nie v zlom, duševné náklady. Nepovedzte, že vy pracovníci 

a vaše platové ohodnotenie, bolo v hodnote milión eur. Proste to sú peniaze, ktoré sa štát rozhodil. 

Rozhodol. Som chcel povedať, že vyhodiť, ale dobre. Nie. Ale ... (pozn.: diskusia mimo záznam)  No 

hej, lebo to sú ... Pán starosta, mali sme výdavok milión? Môžem poprosiť o 20 sekúnd? Nie viac. 

Nebudem sa prihlasovať. Nie, nechcem hodinu rozprávať. Chcem, aby sme sa konštruktívne bavili. 

Nemusíme v bode Rôzne. Nemali ste výdavok milión. To povedzme, že keď tie peniaze prídu, budú 

darom z neba. Na jednej strane súhlasím s tým, že keď prídu za Ukrajincov, majú byť použité, pokiaľ 

bude určené od štátu, že len na to, tak musíme akceptovať. Pokiaľ nebude len na to, určite nemalá 

časť má ísť presne na tie veci, čo pán starosta povedal. Na spolupráci, aj na tie rehabilitácie veteránov, 

na hocičo. Ale na druhej strane je to kompenzácia na to, a to poviem hnusne, ale to nehovorím za 

seba. Hovorím to tak ako to je možno niekým ponímané. Aj za to, že ich tu občania trpeli v tej 

mestskej časti, že som čakal na detskom ihrisku kým mi vyjde rad na tú šmýkalku. Ale naozaj, ja 

viem ... ale nie je každý takto založený. Sú tu iné pohľady. Ja som nepovedal ... (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Moment, pán starosta, ja netvrdím. Pán Eperješi kýva rukou. Ja som nepovedal, že ich 

nemám rád. Ja som povedal, že tu bol diskomfort miestnych obyvateľov. Áno. V parku na detskom 

ihrisku minulé leto bol problém. Boli tie deti hlučné, boli agresívne niekedy. A jednoducho, toto je 

kompenzácia. Správne povedal. Počkajte. Ideme túto tému rozoberať? Nie. Čiže ja hovorím, že to je 

kompenzácia. A keď príde milión a nebude na to určené, ja ako poslanec, nepočítajte s tým, že my 

teraz milión dáme na kultúrne akcie, alebo všetko spojené s Ukrajinou. ... (pozn.: diskusia mimo 

záznam) V poriadku. Ale sme hovorili o komunitnom centre napríklad, ktoré by mohlo aj ... (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Ale počkajte. Vy čakáte od všetkých, že každý bude toto robiť, čo vy dvaja? 

Vy neakceptujete iný názor? To každý ich musíme? Proste... Nedá sa. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Kľud. Ďakujem pekne za príspevok. Každý si urobí obraz a úsudok. 

Ja vám garantujem, pán poslanec, že nabudúce, keď príde opäť pozvanie, pôjdete so mnou na tú 

Ukrajinu, lebo vidím, že vy to potrebujete, vycestovať, aby ste to videl na vlastné oči, čo sa tam deje 

a čo títo ľudia tam prežívajú. Lebo vážne, nehnevaj sa, ale toto vnášať na úroveň samosprávy mestskej 

časti, tieto politické hry, ktoré už počúvame aj z najvyšších kruhov, tieto proruské témy a všelijaké 

antiukrajinské. Vážne. Nerobme to. Nenechajme sa do toho stlačiť. Ale ja akceptujem tento váš názor. 

V poriadku. Ale hovorím, ponúkam. Choďte sa tam pozrieť a potom hovorte, a potom hodnoťte. Pán 

poslanec Priester, procedúra. 
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p. Priester, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem. Pri minulom návrhu som tú procedúru dával 

najmä preto, aby sa trošku nezvrhla táto debata, lebo som naozaj chcel len, aby to išlo do tej komisie 

kultúry, sa to prejednalo, našilo to na mieru mestskej časti, aj s tými jednotlivými inštitúciami, ktoré 

z toho najviac dokážu vyťažiť. Lebo, tak ako povedala aj pani poslankyňa Blaškovičová, je super ak 

nadviažeme nejakú spoluprácu a je super, že to robíme aj so svojím susedom. Aj síce mestá, ktoré sú 

ďalej, ale spolupráca je stále niečo čo spája ľudí a ja som stále ZA. Ale znova mám podobnú 

procedúru, ako predtým, aby sa tento bod preložil na ďalšie rokovanie miestneho zastupiteľstva a bol 

najprv prejednaný v komisii kultúry, lebo zjavne aj členovia komisie kultúry ho chcú ešte doplniť, 

prepracovať, aby bol čo najlepší pre mestskú časť. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Hlasujte o tomto procedurálnom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 20:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 14. 

 

- - - 

 

BOD č. 14 

Prenájom nebytových priestorov v budove Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

Hviezdoslavova 7, Košice pre Občianske združenie Judo Košice, Barčianska 13, 040 17 Košice, 

IČO: 31295690 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ako predkladateľ si dovolím len zhrnúť. V rámci budovy máme aj 

občianske združenia, prípadne športové kluby, ktoré využívajú naše priestory. Hlavne sa bavíme teraz 

o dolných priestoroch, pivničných, konkrétne telocvičňa. Toto občianske združenie bolo v podstate, 

myslím, u môjho pána zástupcu trikrát, jeho zástupca, na jednaní. Bolo mu vysvetlené, že ozaj robíme 

maximum pre to, aby sme pomáhali športovcom, športu, mládeži a všeobecne verejnoprospešným 

týmto službám, na tieto účely, na čo sú určené tieto naše možnosti. Moje možnosti sú samozrejme 

uplatniť zľavu a poskytnúť zľavu do polovice všeobecne platných cien. To som pánovi zástupcovi, 

štatutárovi predmetnej organizácie, ponúkol. Nakoľko sa nestotožnil s touto zľavou a mal pocit stále, 

že je to pre nich veľa, tak vyhodnotili to podaním prostredníctvom osobitného zreteľa, čo som ho aj 

informoval, že samozrejme je to jeho právo. On následne toto právo využil. A dnes máte na stole túto 

žiadosť. A je potrebné, keďže sa jedná o osobitný zreteľ schváliť prostredníctvom miestneho 

zastupiteľstva tento zreteľ. Chcem len poukázať na to, že v podstate keď schválite zreteľ a plus je tam 

ten dodatok, že vyúčtovanie energií, tak v skutočnosti ich náklady budú vyššie ako som im 

v skutočnosti ja núkal formou svojej zľavy, na ktorú mám nárok dať tejto organizácii. Takže sám 

trošku tomu dobre nerozumiem, ale nesnažím sa už v poslednej dobe niektorým ľuďom rozumieť. 

Keď sa ozaj že nedá, tak preto nechávam to na vašom rozhodnutí a otváram diskusiu. Nech sa páči, 

pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pán starosta, niekedy nie je nutné ľuďom rozumieť. Niekedy stačí si 

uvedomiť, alebo si povedať sám pre seba, že nemusí ten môj názor byť jediný správny a najlepší na 

svete. Hovoríte o tom, že budú mať vyššiu cenu. Opäť tento návrh nereflektuje požiadavku finančnej 

komisie, ktorý je predložený, preto ho budeme musieť pozmeniť. V prvom rade sme hovorili o tom, 

že treba vypočítať cenu. Čiže nemohli sme v čase finančnej komisie rozhodnúť. Cena bola vypočítaná 

za 90 minútový tréning, myslím že veľmi symbolicky, čo sa týka energií. Ale práve kvôli tomu, aby 

sa to nemenilo stále hore dole. Myslím, že niekto z kolegov, dúfam že bude mať aj pripravený nejaký 

návrh, kde bude vhodné zakomponovať, že sme sa, ako my za komisiu, na čo sme samozrejme nemali 
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mandát, ale predbežne dohodli, že podporíme 15 EUR vrátane energií. Čiže, poprosím kolegovia, ak 

by mal niekto prichystané, aby sme tam vložili slovo 15 EUR vrátane energií. Pán starosta, dobre, ja 

sa ešte stále chystám rozdýchať ten posledný bod, kde som ako prorusky bol označený. Čo naozaj, 

veľmi ťažko sa mi to počúva, ale budem sa snažiť byť konštruktívny. Ale, ako sa dá na dvoch rôznych 

organizáciách pristupovať dvojitým metrom. Na meste Košice dlhodobo nepodporuješ akékoľvek 

zvyšovanie. Akékoľvek. Na meste Košice jeden deň viselo VZN pol dňa a už napíšeš status o tom, 

ako nepodporíš dvíhanie cien za parkovné. Hej? Ale v rámci tohto úradu nemáš problém napísať ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím, nebuďme osobní. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nie sme vôbec osobní. Hovoríme o pracovných veciach. V rámci tohto 

úradu si napísal nájomníkom list, kde si uplatnil inflačnú doložku a o 14,5 % si im dvihol od januára 

nájom kvôli energiám. Nájom. Hej? A teraz sa bavme ešte o tom, že Staré Mesto sa tu tvári ako keby 

ono bolo ukrátené, či dá 15 alebo 30. Neviem, či všetci si tu uvedomujete, že sme v majetku mesta 

Košice, kde mesto Košice neviem od ktorého roku, to bude lepšie kolega Grega vedieť, neberie 

z tohto nájmu peniaze. Kedysi bralo polovicu. Vy si uvedomte, že podstatnú časť príjmovej časti, 

a môže to byť akokoľvek smiešne, tvorí nájom od nájomcov. Si zoberme, my niekedy nadávame na 

mesto Košice ako sa macošsky k nám správa. Ale mesto Košice nám dáva budovu. Macošsky sa 

správa v zmysle toho, je pravda, že ju neopravuje, kde aj teraz visí objednávka za 7 000 na fasádu. 

V poriadku, je to OK. Ale si uvedomme, že my ten príjem berieme. Čiže my teraz ideme plakať, že 

nám niekto nedá 20 alebo 25 a sa bavíme o podpore športu pre mladých. Netvrdím, že starosta plakal. 

To len hovorím obrazne. A my dávame z cudzieho, prenajímame cudzí majetok a ešte ideme tu 

handrkovať. Takže preto som bol, pán starosta, osobný. Všetko možné čo sa dá len chcete dvíhať. Od 

sobášov, od trhoviska, od nájomcov. Áno, vy, lebo vy predkladáte. A na meste nič nepodporuješ. 

Nechápem. Je to čo? Je to schizofrénia? Alebo čo to je? Nechcem povedať, že ja som povedal na 

konkrétnu osobu. Ale ja sa pýtam. Ako sa chová na dvoch inštitúciách jeden človek dvakrát? 

Nechápem to.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Nech sa páči, pani poslankyňa Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Na finančnej komisii sme mali možnosť od pána zástupcu 

Občianskeho združenia JUDO pána Kráľa počuť teda dôvody, prečo požadujú znížený nájom. A ja 

by som sa teraz chcela aj opýtať pána JUDr. Rušina, či vieme tú cenu zadefinovať ako cenu fixnú za 

90 minút za každý predmet nájmu, vrátane ceny energií alebo prevádzkových nákladov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči. Ešte dáme slovo poslancovi Gregovi. Poprosím, nech 

sa pán Rušin pripraví. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Šport a kultúra je vlastne taký artikel, ktorý v posledných rokoch robí dobré 

meno mimo politikov v zahraničí našej republike, aj v Košiciach, aj v rámci kraja, alebo Starého 

Mesta. Keď je nejaký úspech, tak tí politici tam prídu, fotia sa, na Facebook to dávajú. Majú plné ústa 

rečí, ako budú pomáhať, ako treba pomáhať športu. A potom jak to opadne, tá eufória, potom na to 

zabudnú. Nemajú čas prijímať zástupcov športu, či je to v hokeji, či je to vo futbale, či vo všetkom. 

Tak je to stále. Ja som strašne závidel napríklad kolegom športovcom, tuším v Michalovciach. Tam 

je jedna veľká, kde vzpierači, boxeri, aj JUDO je tam, myslím aj iné športy. Vlastne to majú grátis. 

Hej? Platia naozaj nejakú symbolickú sumu. To sa tu žiaľ urobiť nedalo. Ja si myslím, že povinnosťou 

a psou povinnosťou samospráv, keďže už nie sú tie veľké štátne podniky, by malo byť podporovať 

šport a iné aktivity zmysluplné, aby mládež nefetovala, nepila, nedrogovala. Takže ja som si myslel, 

že v tejto ťažkej dobe, keď je to tak, tak nie že budeme zdvíhať, a hlavne keď sa jedná o deti, ale že 

sami by sme dali ešte dotáciu. Zamyslime sa nad tým, pretože to je tá vec, ktorá sa nám môže vrátiť, 
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a v dobrom, v budúcnosti. Nezarábajme na deťoch, nezarábajme na kultúre a na športe, a na 

záujmovej. To nie je profesionálna.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, slovo má pán JUDr. Rušin. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho MiÚ: Ešte raz dobrý deň, ďakujem za slovo. Pokiaľ ide 

o prenájom majetku mestskej časti Košice-Staré Mesto z dôvodu hodného osobitného zreteľa, zákon 

upravuje nájom ako taký. To znamená, riešme a bavme sa o nájme, o nájomnom za tento majetok. 

Pokiaľ ide o energie, ich cena môže byť rôzna a rôzne sa pohybuje. Takže my, poprosím vás, fixne 

ukotvujme len to nájomné. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujem. Pani poslankyňa Zolnaiová, stačí takáto odpoveď?  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja len poviem, že cena za prevádzku, prevádzkové náklady 

na 90 minút, čiže energie, teplo, voda, neviem, sú vyčíslené na 1,10 EUR. A ja by som ešte chcela 

privítať medzi nami pána zástupcu Občianskeho združenia JUDO pána Dr. Kráľa, ktorému by som 

chcela dať ešte slovo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže vítame pána Dr. Kráľa. Nech sa páči, máte slovo. 

 

p. Kráľ, zástupca OZ JUDO: Dobrý deň. Moje meno je Rastislav Kráľ. Som zástupcom oddielu, ktorý 

vlastne tuná trénuje v mestskej časti už 15 rokov. My sme sa vlastne dozvedeli začiatkom roka, že 

teda prichádza do úvahy to zdražovanie, úpravy ceny nájmu. A touto cestou aj sa chcem poďakovať 

pánovi starostovi, aj zástupcovi, sme sa o tom bavili. Oni nám naozaj vyšli v ústrety z ich pohľadu 

v maximálnej možnej miere. Už sme to viackrát spomínali, že ten šport, to je naozaj mládežnícky 

šport a úplne dobrovoľnícky. To je, proste na úkor voľného času tu chodíme, venujeme sa tým deťom. 

Od 6 do 15 rokov je hlavná cieľová skupina. A my by sme chceli dosiahnuť to, aby sme nemuseli 

rodičov žiadať o to, aby do toho športu pre svoje deti dávali ešte viac peňazí. Keď by to bolo pre nás 

navýšenie o 90 %, ako to je teraz, tak viem si predstaviť, že niektorý rodič, ktorý má u nás aj tri deti, 

máme aj takých, tak by povedal, že: „Prepáčte, ale neviem si to dovoliť“. Spomína sa tu tisíckrát 

Ukrajina, čo je veľmi podstatná téma. Aj ku nám chodili deti ukrajinské. Aj teraz tu máme. Od nich 

sme peniaze nezobrali, lebo tiež sme na to nemali dôvod, ani srdce a chceli sme každému dovoliť, 

alebo dovoliť, podporiť ho, aby tuná v tej mestskej časti pôsobil. Čiže preto sme sa obrátili s prosbou 

na zastupiteľstvo. To je prosba, či existuje priestor na to, ako nechať to JUDO v podstate cenovo 

dostupné pre tých rodičov. Všetci sme z okolia, alebo teda poznáte prostredie v Košiciach. Naozaj 

ostatné kluby pristupujú k tomu, futbal o 20, o 30 viac atď. Niekto si to dovoliť môže, určite, ale 

niekto naozaj nie. A ak by sa našla cesta a spôsob ako zastupiteľstvo by chcelo podporiť našu činnosť 

v tom, že ten nájom by zostal v prijateľných medziach, tak naozaj my vieme zasa urobiť to, že tých 

rodičov nebudeme ďalej zaťažovať a dávam v podstate celú našu energiu do toho, aby sme peniaze, 

ktoré budeme mať, aj popri tom, keď zaplatíme nájom, aby sme ich vedeli investovať do činnosti 

oddielu. Čo sa týka ... A ešte možno by som zareagoval na jednu vec, na pána JUDr. Rušina. 

Rozumiem vašej poznámke. V súčasnosti máme tiež cenu nastavenú paušálne. Tak by som chcel teda 

počuť ten rozdiel, lebo pozeral som si ... Pán doktor, vychádzame zo Štatútu mesta Košice v súvislosti 

s prenájmami? Áno. Energie a DPH sú vyňaté z nájmu, ak sa určuje minimálna suma nájmu. Vtedy 

je jasne dané, že tam nie je započítaná cena energií a DPH. Existuje vzorec ako sa dá prepočítať 

minimálna cena nájmu na tú telocvičňu, a to vychádza ... Ja vám nepoviem presnú sumu, ale bavíme 

sa naozaj euro, dve, tri. Čiže, ak sa tu bavíme o sumách 10, 12, 15 EUR, tak absolútne sa dostávame 

mimo úrovne minimálnej ceny, kedy miestne zastupiteľstvo dokáže dať sumu dokonca 1 EUR, a to 

my nechceme. My si úplne uvedomujeme, že tu sa musí niečo opraviť, niečo vymaľovať, že my sa 

osprchujeme po tréningu dvaja. My 15 rokov ten nájom platíme. Nikdy sme nemali nedoplatok. 
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Nikdy sme neboli v omeškaní. Tá telocvičňa dole, tam vlastne všetko vybavenie, ktoré tam vidíte, je 

náš vklad do ... Tá žinenka za 8 000 EUR, tie rebriny atď. My sme veľmi radi, že tam chodia cvičiť 

seniori, joga atď. Nikdy sme protihodnotu za to nepýtali, ani nechceme. Proste je to priestor, ktorý sa 

vytvoril preto, aby slúžil ľuďom, aj nám, ale aj iným oddielom. Preto sme prišli s touto prosbou, aby 

sme naozaj ten mládežnícky šport vedeli udržať. Neposúvať dramaticky dopredu. To zďaleka nie, ale 

udržať. Rád odpoviem aj na ďalšie otázky. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Ospravedlňujem sa, že som nepočúval úplne pána 

Rušina, ale som hľadal niečo. Ale zachytil som, alebo predpokladám, že povedal, že štandardne sa to 

tak nerobí. Ale pán doktor, viete povedať, že keď mi vložíme za slovíčko 15 EUR vrátane médií, že 

slovíčko vložíme vrátane médií, že 15 EUR bude vrátane médií, že my porušíme zákon? Neporušíme. 

Boli ste vyzvaný k tomu od starostu, že máte povedať, že či je to legitímne. A čo že sa hýbe cena 

médií? Keď bude stáť kúrenie hodinu 20 EUR, tak tá mestská časť keď vie šiestim rodinám dať 

15 000 alebo 12 000 EUR, tak budeme jednoducho dotovať elektriku týchto judistov. A čo? Presne 

preto, čo povedal Grega. Presne preto. Keď sa dá tu nejaká kultúra, keď tu vedia mať iné občianske 

združenia za 1 EUR. Ja, zase na druhej strane je treba zjednotiť. Majú byť rovnaké podmienky, či pre 

ArtEst, čo sú tiež veľmi vďačná a zaujímavá skupina proste s handicapovanými umelcami atď. Aj ich 

treba maximálne zadotovať. Od klubu dôchodcov tiež nepýtame nič za energie. Tak isto trikrát 

týždenne keď niekto si zacvičí dve-tri hodiny a vychováva pritom mládež, nech aj dotujeme. Čiže tu 

sa bavme o tom, či to je legitímne a nie či to je štandardné, správne, podľa vzorca. Keď sú ochotní 

dať 15, tak sa dohodnime na 15. Nie je to 1 EUR. My keby sme teraz veľmi chceli akože napriek 

urobiť úradu, tak dáme im prenájom za 1 EUR, energie im vyšli na 2 EUR a mali by za 1 EUR za 

jednotku. Oni nechcú 3. Koľko ste ochotní, 15 EUR zaplatiť? Prepáčte. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prepáčte, nie sme tu na trhu. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Nie je to debata. Dobre. Vyjadrí sa pán, keď bude vyzvaný. V poriadku. 

my chceme vedieť, aká je pre nich prijateľná suma a takú sme im ochotní dať, tak aby boli spokojní 

oni. Nikto tu ... A ešte, aby som tu povedal všetkým, aby to bolo jasné. My tu nejdeme oberať 

o peniaze úrad, lebo táto budova je v majetku mesta Košice. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Pokračujeme. Nasleduje pani poslankyňa Zolnaiová. Skúsme sa 

posunúť v téme, aby sme ozaj, lebo potom budem musieť opäť zase vyhlásiť prestávku, aby sme si 

to vydiskutovali, či 15, či 10, či 5, či 1 EUR. Takže prv dám pánovi kontrolórovi slovo, aby sme 

nemuseli opäť prestávku vyhlasovať. Nech sa páči. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže ďakujem. Tu sa asi nepochopilo to, čo hovorí pán Rušin. 

Hovoril to, že keď sa týka prípadu hodného osobitného zreteľa, hovorí sa o znížení resp. sumy ako 

nie trhovej, ale ako ceny zníženej, ale za nájom. T. j. nebráni teraz absolútne nič tomu, aby sa teraz 

schválilo povedzme 13 EUR a plus k tomu tých 1,10 EUR, resp. každý rok podľa toho aké tie 

skutočne náklady budú, tak sa mimo toho platilo. Takže teraz jednoducho nie je tu žiadny problém, 

ktorý sa tu zbytočne vytvoril. Áno, pozmeňujúci návrh treba dať, že sa schvaľuje, neviem, vo výške 

13 EUR a plus energie. Hotovo. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Kolegovia, kolegyne, nič nemusí. Musí sa len zomrieť. Práve 

kvôli tomu, že teraz sú energie 2 a my dávame 12, o rok budú energie 5, tak my budeme znižovať na 
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10. Preto je oveľa jednoduchšie zadefinovať 15 vrátane energií. Vybavené na 10 rokov. A keď raz 

budú stáť energie 100 EUR, jak som povedal. Áno, vtedy opačne. Však tu ide len o to, že čo je pre 

nás jednoduchšie. Ale tu sa bavíme o nejakých symbolických. V súčasnosti, ako povedal starosta, či 

pardón, pán kontrolór, je tých 12 vhodné. Tak, aby sme mali náskok, kolegyne, napíšte tam 10 plus 

energie. Vybavené.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže pani poslankyňa Zolnaiová, nech sa páči.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Mám pozmeňujúci návrh teda k tomuto bodu, a to upraviť 

cenu nájmu nasledovne: 11 EUR/90 minút za celý predmet nájmu a 1,10 EUR/90 minút a média 

spolu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže to bol návrh na uznesenie. Hej? 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Áno, na zmenu uznesenia k bodu č. 14. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Dám ešte slovo pani poslankyni Blaškovičovej a vyhlasujem 5 

minútovú prestávku, pretože tu aj pán kontrolór mi hovorí, že to nie je v poriadku toto uznesenie. 

Takže nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová, potom prestávka.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja dávam návrh na iné uznesenie. Neviem, či ste 

si uvedomili, že je to za 90 minút tréningu navrhnutá táto cena. To znamená, neviem koľkokrát do 

mesiaca, do týždňa, trénujete. My sme tu mali rôzne občianske združenia, ktoré majú aj nájom 1 EUR 

na rok. Takže ja navrhujem, ak ste sa bavili o sume 12 EUR alebo 15 EUR, ja navrhujem, aby tá suma 

15 EUR bola nájom za mesiac, nie za jeden tréning. A to je naozaj suma hodná osobitného zreteľa. 

Ja si myslím, že tento miestny úrad tých pár sto eur nevytrhne, ale pre judistický oddiel je to veľká 

suma. A keď naozaj sa podarí, že naša mestská časť dostane peniaze za nadprácu a za pomoc, tak si 

myslím, že toto môže byť veľmi, veľmi zmysluplná pomoc. Takže môj pozmeňujúci návrh je 15 EUR 

mesačne. A média si budete platiť tak ako prídu. Ale myslím si, že to bude zmysluplná pomoc. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. 5 minútová prestávka. Poprosím právne oddelenie, 

aby sa pozreli na obe pozmeňujúce návrhy. Ďakujem 

 

- - - 

5 minútová prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím prezentujte sa. Čiže prítomných, prezentovaných poslancov, takže 

sme uznášania schopní a pokračujeme v diskusii. Poprosím vymazať a kto má záujem, nech sa 

prihlási. Procedurálny návrh? Nikto. Takže diskusia tým pádom je ukončená a dávam priestor 

návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Pozmeňujúci návrh k bodu č. 14. Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

prenájom nebytových priestorov - a to miestnosť č. S-141, veľká telocvičňa o výmere 137,33 m2  

nachádzajúca sa v suteréne budovy Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto na 

Hviezdoslavovej ulici č. 7 v Košiciach,  súpisné číslo 1008, postavenej na parcele  č. 12/1 o výmere 

3 600 m2,  zapísanej Okresným úradom v Košiciach, Správa katastra Košice, na LV č. 11620 na 
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základe zmluvy o zverení majetku do správy  č. S-8/91 zo dňa 01.05.1991 pre Občianske združenie 

Judo Košice, Barčianska 13, 040 17 Košice, IČO: 31295690. Cena:15,00 €/mesiac. Doba nájmu: 5 

rokov. Účel nájmu: Vykonávanie tréningov deti od 5 do 12 rokov a mládežníkov/študentov od 12 do 

23 rokov v bojovom športe judo Občianskym združením Judo Košice, Barčianska 13, 040 17 Košice, 

IČO: 31295690. Dôvod hodný osobitného zreteľa: vykonávanie verejno-prospešnej dobrovoľníckej 

športovej činnosti Občianskeho združenia Judo Košice, Barčianska 13, 040 17 Košice, IČO: 

31295690, zameranej najmä na deti a mládež do 23 rokov veku.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 21:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prešlo to. Keďže je to osobitný zreteľ, prešlo to, ale tesne. Blahoželám 

a teším sa na kvalitné športové výkony.   Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 14. Už 

bohužiaľ, diskusia bola ukončená. Nech sa páči. 

 

p. Kráľ, zástupca OZ JUDO: Ďakujem za slovo. Nechcem diskutovať. Ja by som sa chcel veľmi pekne 

poďakovať za ochotu. Tento návrh je v podstate veľmi štedrý a veľmi taký vizionársky. Ďakujem za 

neho veľmi pekne nie v mene svojom, ale v mene naozaj tých detí a ich rodičov, ktorí tu chodia. 

Všetci ste vítaní na našich tréningoch, alebo vaši známi, ktorí prídete. A ak my budeme vedieť nejako 

pomôcť mestskej časti z našej strany, tak sme otvorení týmto návrhom, aj komunikáciám. A veľmi si 

to cením, toto vaše gesto. Je to naozaj dobrý signál, že mestskej časti záleží na tom ako sa podporuje 

kultúra a šport. Ďakujem vám ešte raz. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme aj my. Prajeme pekný deň. Všetko dobré. Nasleduje bod č. 15.  

 

- - - 

 

BOD č. 15 

Hodnotiaca správa o hospodárení a zmenách programového rozpočtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto k 31.12.2022 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu 

a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Hodnotiacu správu o hospodárení a zmenách programového 

rozpočtu mestskej časti Košice–Staré Mesto k 31.12.2022 v predloženom znení. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 22:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Pokračujeme bodom č. 16 

 

- - - 

 

BOD č. 16 

Personálne zmeny v komisiách Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Takže k personálnym zmenám v komisii finančnej, výstavby 

a verejného poriadku. Čítam rovno návrh. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

odvoláva Mgr. Ľubomíra Gregu na vlastnú žiadosť z komisie finančnej, výstavby a verejného 

poriadku. Volí za členov – neposlancov komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku MUDr. 

Michala Kopku a Ing. Pavla Hanušina. Obidvaja sú obyvateľmi mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

Pán Ing. Hanušin bol aj poslancom tejto mestskej časti a bol aj dlhodobo na mestskej časti Sever. Pán 

MUDr. Kopka bol tak isto ako aj poslanec Hanušin aj mestským poslancom. A čo ja si pamätám, 30 

rokov sa venuje tejto mestskej časti, životnému prostrediu. Takže dúfam, že budú prínosom pre 

komisiu. To je návrh za finančnú komisiu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, s faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne, pán starosta. Poprosím, vážení, všetkých 

predkladateľov, nielen tohto bodu, ale všetkých ostatných návrhov, kde bude viac poslancov, aby sme 

o každom hlasovali osobitne, čiže aj kultúrnu komisiu atď. Takže, pani Hulmečíková, môžeme aj 

o tomto hlasovať, áno? Vy ste predkladateľ. Osobitne. (pozn.: diskusia mimo záznam) Dobre. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Ja by som chcel tento návrh predložiť, že: Miestne zastupiteľstvo odvoláva 

z funkcie predsedu Redakčnej rady Mgr. Ľubomíra Gregu. Je to z osobných dôvodov. A volí za 

predsedníčku pani poslankyňu Renátu Zolnaiovú s tým, že pán Grega ostáva ako radový člen komisie. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja by som ako predseda sociálnej a zdravotnej komisie 

navrhoval, aby miestne zastupiteľstvo sa uznieslo na tom, že volíme si ďalšieho člena – neposlanca 

Radoslava Drába ako člena komisie sociálnej. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Kočiš. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja chcem v podstate oznámiť, že sa vzdávam členstva komisie na 

ochranu verejného záujmu z osobný, a v podstate aj pracovných dôvodov. Som členom v ďalších 

dvoch komisiách. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím organizačné, aby si zapisovalo zaradom tieto zmeny, aby sme 

sa potom v tom vyznali. Pán poslanec Gacik, nech sa páči. 

 

p. Gacík, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja teda navrhujem odvolať člena na ochranu verejného záujmu 

poslanca Kočiša a zvoliť za člena poslanca Gregu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže vzdanie nepíšme, píšme návrh. Navrhuje pána poslanca Gregu do 

komisie verejného záujmu. Aj ostatné tie vaše návrhy máte písomne? Dobre. Pani poslankyňa 

Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ja by som chcela miestnemu zastupiteľstvu odporučiť zvoliť za členov 
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komisie kultúry, školstva a športu tieto tri osoby, hoci teda vieme, že iba dve môžu prejsť. Čiže 

navrhujem, ako povedal pán Djordjevič, hlasovali o každom samostatne. Pán Andrej Ďurica, pani 

Dagmar Kažimírová a pán Dávid Mariassy.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže ak sa už ďalší nikto nehlási, zosumarizujeme tieto 

jednotlivé zmeny. Počkáme asi chvíľku. Takže poprosím, kto ešte nedal písomne, aby predložil pani 

Vidovej na organizačné tieto svoje návrhy. A mám otázku na návrhovú komisiu, či máte všetky 

návrhy spísané. Takže zase musíme si dať prestávku, lebo vidím, že niektorí ešte pripravujú písomné 

podklady. Ďakujem.  

- - - 

5 minútová prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Moment. Ešte nie sme uznášania schopní. Až teraz. Takže dávam slovo 

návrhovej komisii.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena komisie kultúry, školstva a športu Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto Andreja Ďuricu. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 23:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať.   

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena komisie kultúry, školstva a športu Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto Dagmar Kažimírovú. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 24:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Takže o treťom, pánovi Mariassymu sa nemôže. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Pardón. Áno, pravda. Nech sa páči, prečítajme. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena komisie kultúry, školstva a športu Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto Dávida Mariassyho.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 25:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 5 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Je tam síce ZA šiesti, ale v porovnaní tých hlasov, tým pádom tento pán 

Mariassy, ak dobre rátam, je tretí v poradí. Takže musí sa buď zmeniť štatút, alebo následne potom 

nanovo. Môžeme pokračovať.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Bude sa upravovať ďalej. Dobre. Ideme 
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ďalej. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie vzdanie sa členstva 

v komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov pána Richarda 

Kočiša a volí za člena komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Mgr. Ľubomíra Gregu. To je celé.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 26:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Ďalší návrh. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena komisie zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie závislostí 

pána Radoslava Drába.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 27:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Môžeme ďalej. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto odvoláva Mgr. Ľubomíra Gregu z funkcie predsedu Redakčnej rady a volí za 

predsedu Redakčnej rady Mgr. Renátu Zolnaiovú a volí za člena Redakčnej rady Mgr. Ľubomíra 

Gregu.   

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 28:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Môžeme ďalej. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto odvoláva Mgr. Ľubomíra Gregu na vlastnú žiadosť z komisie finančnej, výstavby 

a verejného poriadku. Prosím hlasovať. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 29:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena - neposlanca komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku 

MUDr. Michala Kopku. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 30:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Môžeme ďalej. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena - neposlanca komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku 

MUDr. Michala Kopku. 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 30:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

   (poslankyňa Faťolová aklamačne ZA) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Pokračujeme.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto volí za člena - neposlanca komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku Ing. 

Pavla Hanušina 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 31:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

   

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Všetko, hej? Takže mali by sme to mať všetko. 

Ďakujem veľmi pekne. Uzatvárame bod č. 16. Blahoželáme zvoleným členom a ďakujeme 

odchádzajúcim členom za ich úsilie a pomoc. Pokračujeme bodom č. 17. 

 

- - - 

 

BOD č. 17 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja mám interpeláciu vo veci demontáže smetných košov na Vodnej 

ulici, ktoré boli zdemontované na základe podnetu občanov, že sú deravé, že ich treba opraviť. Ale 

neviem, či sa už v tejto veci viac udialo, lebo mám poslednú informáciu od pána Timka, že nepatria 

nikomu. Čiže na tej ulici, ak ostane ten jeden kôš, ktorý je, tak môžeme sa tešiť v lete na doslova 

smetisko na tej ulici, pretože to je hlavný ťah zo stanice do mesta. A ulica bez smetného koša, to si 

vôbec tú Vodnú ulicu neviem predstaviť. Takže bolo by potrebné zo strany mestskej časti podniknúť 

nejaké kroky na meste, aby sa niekto prihlásil k tým smetným košom a ich do poriadku. Čiže to je 

jedna vec. A druhá vec je. Keď sme prechádzali Dominikánske námestie a oslovili ma tam niektorí 

ľudia, sme niektoré veci pozerali, tak vtedy ma napadlo, že pri osadení nových stolov boli aj 

zdemontované niektoré stoly. Tak mi to vychádza. Tak sa chcem opýtať. Čo sa udialo s tými stolmi, 

ktoré boli zdemontované, alebo stôl? Nešla som pozerať pod stoly a ich odhŕňať, že koľko kotiev je 

tam, lebo to bol majetok mesta. Takže chcem sa opýtať. Ako dopadlo, kde sú, aký je ich osud? To je 

druhá vec. A tretia vec. Budeme to riešiť určite, keď príde na to čas, aj na komisii. Ale treba sa aj 

z úrovne mestskej časti zaujímať o ulicu Jakobyho – nepárne čísla, pretože na tejto ulici je problém 

dostať sa sanitke a záchranným zložkám, ako hasičom, k obytným domom. Nedá sa tam parkovať. Je 

to dlhodobý problém. Upozorňujeme na to. Takže je potrebné vyvolať nejaké stretnutie so 

záchrannými zložkami, útvarom hlavného architekta, aby sme sa tejto téme venovali.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Poprosím potom organizačné, v zmysle predpisov 

písomne vám potom, pani poslankyňa, dáme odpoveď na všetky otázky.  Ak sa nikto nehlási, 

uzatváram diskusiu a prechádzame k bodu č. 18.  

 

- - - 

 

BOD č. 18 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V bode Rôzne, upozorňujem, sa nedajú predkladať návrhy a neprijímajú 

sa uznesenia. Takže nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Ja som si medzi tým vyhľadal tú MIRRI 

výzvu. Naozaj to myslím úprimne. Do momentu, keď sme brali, a poprosím, aby ste mi aj slovo 

neodobrali, aj nebudem vôbec, práveže konkrétne. Len chcem niektoré slová vysvetliť. Uznajte, že 

dnešné zastupiteľstvo, do tohto momentu sme mali veľmi korektnú komunikáciu. Do momentu, keď 

som začal dávať príklady. Mal som to veľmi zle interpretované. Vysvetlím, lebo prečítam z toho, čo 

je na oficiálnych vládnych stránkach. Osoba, ktorá mi povedala, teraz to môžem nazvať „hlúposť“, 

že za to, že sme ich trpeli, dávala svoj názor. Je tam úplne niečo iné napísané. To je za konkrétnu 

pomoc. Čiže naozaj, beriem späť. Stal som sa v podstate svojou nekompetentnosťou v tejto veci, že 

som to nemal naštudované, stal som sa nástrojom, ktorý mohol vnášať nejaké proti štátne, voči nejakej 

národnosti, ideológie. Chcem povedať to, že môj otec pochádza z tej krajiny, kde bola občianska 

vojna. A tak isto na Kosove, moji rodáci boli vyhnaní z domovov. Čiže ja viem veľmi dobre, a môže 

mi byť niekto sympatický, nesympatický. Ale takým ľuďom jednoducho minimálne treba pomáhať. 

Pardón. Treba pomáhať. A minimálne, aj keď niekto so zaťatými zubami, ale všetci musia, jak som 

povedal nevhodne, strpieť. To naozaj beriem späť. Začali ... Pán zástupca mával rukou a ja som 

nevhodne reagoval príkladom toho plného detského ihriska. Stalo sa. Trošku dlhšie sme čakali. 

Nevadí. Aj obehli nás v rade. To nemôžeme na základe takýchto maličkostí súdiť celý národ. Čiže 

len kvôli tomu, aby sme sa na tej téme proste v budúcnosti nehádali. Ani vy sami neviete. Teraz 

nechcem zase pána starostu obviňovať, alebo vnášať nejakú diskusiu. Ale aj on sám nevie, na čo 

všetko bude určená tá výzva. Lebo aj on sám chcel od občanov, čo je interaktivita úplne legitímna na 

svojom Facebooku, nápady, ako by sa dali použiť peniaze v rámci mestskej časti. Ale naozaj, možno 

budú môcť byť použité len v súvislosti s Ukrajinou, s činnosťou a pomocou. A vtedy naozaj, každý 

kto má záujem o nejaké investície, bude musieť, jak sa hovorí, utrieť ústa a sústrediť sa len túto formu 

pomoci. A potom tieto memorandá budú veľmi vhodné na spoluprácu a na využitie. Čiže, berte to 

úprimne z mojej strany. Vôbec som sa nemusel prihlásiť. Nerozumeli sme sa. A ja, aby ostatní, veľmi 

rýchlo tu prečítam 6 bodov za čo je tá kompenzácia. Zatiaľ, ako je to napísané. Za základnú materiálnu 

pomoc. Je treba zase povedať, že to bola hlavne pomoc od ľudí. Organizoval ju starosta, úrad. Pritom, 

všetka česť. Ale hovorím, ľudia, občania. Tak isto zdravotná pomoc atď. Potraviny, strava. Úrad 

zabezpečoval administratívu. Všetka česť. Tlmočenie, prekladateľské služby tak isto. Čiže takto je 

napísané, že za to môže brať. Povedzme si pravdu, že mestská časť ... Áno, toto úsilie, dá sa povedať, 

že možno bola táto samospráva najaktívnejšia v rámci celého Slovenska. To nikto nehovorí, že nie. 

Ale treba povedať aj to B, pán starosta. Nazvem to „šťastím“, že v našej mestskej časti sa prenajíma 

tak veľa bytov a tak veľa ľudí tu bolo ubytovaných. A tým pádom dostane tak veľa peňazí. Čiže tu 

nebavme sa o tom, že, aby len sme sa rozumeli. Tú snahu nikto neberie. Ale tie peniaze, keď príde 

ich veľa, oni neprídu kvôli tomu, že sme sa až tak veľmi snažili, ale jednoducho na základe 

koeficientov. A veľmi správne niekto tu povedal, že ešte ani neprišli a už by sme sa mali hádať. Nie. 

Nemáme sa hádať. Máme si pekne počkať, na čo budú určené. A aj som priznal, to zase uznajte obaja, 

že som povedal, že aj keby bolo možné použiť na iné veci, a mal som len vtedy faktickú a išiel čas. 

Ja som mal napríklad aj takýto nápad, že keď by bolo možné na hocičo použiť. Zoberte si, že pán 
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starosta mal tému v roku 2018 Kpt. Nálepku. Nie je tam možná výstavba. Horelo tam. Zahynul tam 

človek. My sme v podstate chceli zriadiť komunitné centrum. Na komisii finančnej sme odmietli 

Kováčsku ulicu. Ale túto myšlienku neodmietame. A napríklad, keby mestská časť mala peniaze, 

môže vstúpiť aj do rokovaní so súkromným majiteľom Rozmanovej vily, lebo to je perfektné miesto, 

v srdci sídliska, kde by mohlo byť komunitné centrum, kde aj by sa mohlo pomáhať utečencom, resp. 

keď sa bude niekto zotavovať, kde môže nájsť aj denné centrum nejaké využitie, kde môžu nájsť 

v poobedňajších hodinách aj deti zo sídliska pinpongové stoly, hocičo. Je tam aj záhradka. Lebo 

pointa je tá, že tá Kováčška. Ja som bol nie apriori proti, ale mne sa nepozdávalo. Bude tam najdrahšie 

parkovanie v meste, aj v súčasnosti je. Nie je tam žiaden prístup. Je to v strede mesta, je to iná budova. 

A nech sa vrátim k tej myšlienke vlastne použitia peňazí pre Ukrajinu. Musíme uznať, každý sám za 

seba samozrejme, že keď sú to peniaze za kompenzáciu na utečencov konkrétnych, tak by bolo 

maximálne nemorálne minúť všetky peniaze absolútne, ani ich nelíznuť. Čiže toľko za mňa, že určite 

áno, nejaké formy pomoci a kultúrnych vecí a spolupráce. Som ZA. A kľudne ma v budúcnosti 

zoberte za slovo. Bolo by nemorálne peniaze, ktoré boli dané za túto tému, žeby oni z toho, resp. 

nieže oni, lebo tí ľudia tu už nebudú. Ale že tá téma, Ukrajina, žeby nedostala nič. To by bolo 

nemorálne. Čiže fakt, na do vysvetlenie som mal potrebu povedať to, žeby sme sa rozumeli. Nebudem 

vám v tejto veci ja robiť nejaké prieky. Samozrejme, na druhej strane, nemôžete vy očakávať, že 

každý bude cítiť to, čo cítite vy a mať takú silnú empatiu. Tu sa musíme rešpektovať a neurážať. Aj 

ja urobím niekedy nevhodné gestá. Možno aj pán zástupca to nemyslel tak v zlom. Je už po 

zastupiteľstve, pokračujme v spolupráci, informujme sa a tá spolupráca sa zlepší. Naozaj.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Čiže chcem sa veľmi poďakovať. Myslím si, že každý, 

ako tu sedíme, si uvedomujeme tú vážnosť situácie. Tam možno by som len popravil to, aj na základe 

tej cesty na Ukrajinu, sme videli ... Možno by som poopravil, pán poslanec, že nie všetci sa, lebo taká 

polovica sa nemá kam vrátiť. Vy si skúste uvedomiť, že títo ľudia prišli o všetko. Oni nemajú domov. 

Majú len to, čo majú na sebe. Takže s tým návratom by som asi veľmi nejak ... Čiže, tam prevažná, 

alebo možno 40 % ľudí už je rozhodnutých tu navždy zostať. Takže, a o tom to má byť, tá pomoc. 

Pomôcť im zaintegrovať sa do našej spoločnosti.  

 

- - - 

BOD č. 19 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne všetkým za dnešné konštruktívne zasadnutie. 

Prajem všetko dobré. Dovidenia.  
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